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(Аплодисменти) Здравейте всички!

Някои от седящите тук тъкмо ме видяха на Фа конференцията в Сидни.
Повечето сред вас са ученици от Нова Зеландия, но също има и такива, които са
дошли от други региони. В процеса на усъвършенстването ви са възникнали
много въпроси, свързани с усъвършенстването ви. Основната цел на идването ми
тук е да се срещна с всички вас и в същото време да отговоря на някои от вашите
въпроси по време на тази Фа конференция. Нейната цел е да позволи на всички
вас истински да се подобрите и да постигнете Съвършенство. Също така, докато
сте заедно, конференцията ще ви позволи да откриете пропуските си като видите
как са се усъвършенствали другите и откриете собствените си недостатъци.
Мисля, че това е целта, която нашата Фа конференция трябва да постигне.

Докато се усъвършенства човек със сигурност ще има всякакви въпроси.
Всъщност мога да ви кажа, че след като дълго време сте изучавали Фа, много от
вас са изпитали състоянието, в което вече нямат толкова много въпроси. Защо
нямате толкова много въпроси? Изглежда, че дори когато ме видите, не можете
да се сетите какво да ме питате. Всъщност главната причина е, че чрез изучаване
на Фа вие постепенно сте подобрили разбирането си на Фа и наистина сте
способни да се подобрите въз основа на Фа. Когато успеете да разберете Фа въз
основа на Фа, всичко ще ви стане ясно. Но тъй като Дафа все още се
разпространява в обикновеното човешко общество, все още има нови хора, които
идват да учат, така че със сигурност ще има много хора, които постоянно ще
задават въпроси. Може би сте забелязали, че много от повдигнатите на нашите
Фа конференции въпроси се повтарят. Това ще рече, че много от въпросите,
зададени на всяка конференция, вече са били задавани на други Фа конференции.
Защо е така? Причината е, че винаги има нови ученици, които идват да учат, а
новите ученици обикновено задават въпроси, свързани с нещата, пред които
човек се изправя в началните етапи на изучаване на Фа. Разбира се сред
въпросите са и тези от дългогодишните ученици или от тези, които биха искали
да знаят малко повече по определени теми. И все пак мисля, че докато четете
книгата и изучавате Фа, ще разберете всичко. Докато четете книгата и изучавате
Фа, ще разберете това, което трябва да знаете на различните нива.
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Разбира се, когато осъзнаете вътрешното значение на дадено изречение по
време на усъвършенстването си, всъщност вече сте на това ниво. Просто все още
имате обикновени човешки мисли от човешката си страна. Какво означава
„обикновени човешки мисли”? Означава, че все още имате различните емоции и
желания на обикновен човек, в различни аспекти все още имате обикновени
човешки привързаности и когато мислите за неща все още имате обикновени
човешки емоции – всички те са обикновени човешки мисли – а после имате и
представите, които сте формирали след раждането си, като част от тях е кармата,
мисловната карма. Тъй като сте в процес на усъвършенстване, тези неща
несъмнено съществуват; въпросът е само до каква степен. Но чрез
усъвършенстване те могат да станат все по-малко и по-малко. При някой, който
не се е усъвършенствал толкова дълго, или не е бил така усърден, количеството
обикновени човешки мисли ще бъде по-голямо. Това означава, че всеки има
толкова много обикновени човешки мисли, че ако не можете да прецените
нещата с по-високи стандарти на мислене, със сигурност ще задавате много
въпроси. Всъщност обикновено причината е, че имате твърде много обикновени
човешки представи. Не ви е позволено мигновено да разберете множеството
принципи на Фа на дадено ниво толкова ясно, както ако бяхте постигнали
Отключване на гонг или Просветление. Причината е, че имате толкова много
обикновени човешки мисли, а на човешкият ум не е позволено да познава нещата
на Будите. Истинските принципи на Фа и реалната ситуация в сферите на
боговете, не могат да бъдат разкрити на хората. Усъвършенствайки се във Фа на
повърхностното ниво, когато разберете един ред или параграф от принципите на
Фа в „Джуан Фалун”, вие всъщност вече сте на това ниво. Причината да не ви е
позволено да знаете толкова много е, че имате обикновени човешки мисли. Не е
позволено частта от съзнанието ви, която има обикновени човешки мисли и не е
била напълно усъвършенствана, да научи нещата на Будите. Това е причината.
Но когато осъзнаете истинското вътрешно значение на този ред или чрез него
достигнете до различно разбиране на различни нива, всъщност вие сте на това
ниво.

Все още трябва да се усъвършенствате сред обикновените хора и да
елиминирате обикновените си човешки привързаности. По време на
усъвършенстването ви, обикновените ви човешки мисли не може да бъдат
премахнати мигновено. Ако те бъдат изцяло премахнати, няма да можете да се
усъвършенствате. Често казвам, че ако човек няма никакви обикновени човешки
мисли, ще знае всичко, за което мислят другите хора. Дори виждайки само
жестовете или движението на погледа на другите, ще знае за какво си мислят те,
какво искат или колко далеч са готови да стигнат. Защо все още не сте в
състояние да знаете тези неща? Причината е, че все още имате обикновени
човешки мисли и все още погрешно мислите за себе си като за обикновен човек.
Когато отидете отвъд сферата на обикновените хора, ще откриете, че нещата сред
обикновените хора могат да бъдат видяни ясно с един поглед. Но всички вие се
усъвършенствате сред обикновените хора. Ако не се усъвършенствахте сред тях,
не бихте могли да се подобрите. Ако днес елиминирате всичките си обикновени
човешки мисли и лоши фактори, включително различните си обикновени
човешки представи, и се превърнете в напълно чисто и непокварено същество,
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ще откриете, че вече не сте способни да се усъвършенствате. Защо? Както знаете
един бог повече не може да се усъвършенства, след като достигне Съвършенство,
тъй като за него заблудите ще бъдат разбити. Ако нямахте тези обикновени
човешки мисли, вече нямаше да сте в обикновено човешко състояние и всички
илюзии щяха да бъдат разбити. Щяхте да узнаете както своето минало и бъдеще,
така и на останалите. Ето защо щеше да ви бъде трудно все още да се
усъвършенствате. Но това не означава, че веднага щом узнаете своето минало и
бъдеще, вече няма да можете да се усъвършенствате, тъй като нещата, които ще
знаете, ще бъдат ограничени. Това, което имах предвид, бе достигането до
състояние на пълно Просветление – да знаеш всичко, да бъдеш всезнаещ. Така че
има разлика. С други думи, когато практикувате Дафа сред обикновените хора,
няма да се получи, ако нямате останали обикновени човешки мисли преди да
постигнете Съвършенство. Но точно защото имате обикновени човешки мисли,
не ви е позволено да знаете истинската картина на нещата на различни нива. Ето
това е механизма.

Тъй като имате обикновени човешки мисли, със сигурност ще разглеждате
Дафа с обикновено човешко мислене и представи, всеки път когато не сте
бдителни в усъвършенстването. Такива неща със сигурност ще се случат. С това
също искам да ви кажа, че по време на усъвършенстването ви ще има конфликти
и изпитания и ще се проявят неща, като неспособност да се откажете от
обикновеното човешко мислене. Това е усъвършенстването. При
усъвършенстването в Дафа човешките мисли биват елиминирани слой по слой.
Знаете ли, то е като беленето на лук слой по слой, докато най-накрая се стигне до
сърцевината. В усъвършенстването в Дафа човек не може да премахне всичко
отведнъж. Ако беше извършено така, повече не бихте могли да се
усъвършенствате сред обикновените хора, защото повърхността ви нямаше да
бъде като на обикновено човешко същество.

Има и още нещо, което ще се прояви в усъвършенстването ви в Дафа. А
именно, че понякога в усъвършенстването ви ще чувствате, че се справяте доста
добре. Когато се изправяте пред определени проблеми, в този момент или по това
време привързаността ви в действителност е изоставена и вие преминавате
безпроблемно. След време, обаче откривате, че същата привързаност се проявява
отново при същата ситуация и същия проблем. Тогава откривате, че в основата
си тя не е била премахната – в края на краищата се завръща отново. Но в
действителност не е така. Нека ви кажа, че усъвършенстването в Дафа е
разделено на различни нива, точно като стълбище. Като примера, който ви дадох
с лука, слоят, който е бил обелен, вече не съществува, но все още има слоеве,
които не са били обелени. С други думи, те биват премахвани слой по слой и
едва когато всички бъдат отстранени, могат да спрат да съществуват.

Понякога в усъвършенстването ще ви е изключително трудно да преминете
през дадено изпитание, и причината за това е, че не разбирате достатъчно добре
Фа. Макар да знаете, че би трябвало да постъпвате в съответствие с принципите
на Фа, понякога все още не успявате да се справите добре. Някои хора може да си
мислят: „Защо все още имам привързаности след като съм се усъвършенствал
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толкова усърдно? Това означава ли, че няма да мога да постигна Съвършенство?”
Много хора мислят така. Всъщност бих казал, че не трябва да мислите по този
начин. Независимо дали сте преминали добре дадено изпитание, или не, и
независимо дали сте изоставили всички ваши привързаности, или само някои от
тях, при всички положения вие се усъвършенствате. Това е усъвършенстване.
Тъй като не сте преминали изпитанието добре, ще съжалявате. „Как така не се
справих добре? Следващия път ще се опитам да се справя по-добре.” Това е
същността на усъвършенстването. Ако можехте да преминете всяко изпитание,
всяко премеждие и всяко предизвикателство наистина добре, бих казал, че не е
необходимо да се усъвършенствате повече и би трябвало да сте постигнали
Съвършенство, тъй като нищо не може да ви спре. Само просветлен човек или
някой, постигнал Просветление, може да достигне това състояние.

Но трябва да обърнете внимание на нещо. Някои хора изглежда разбраха това,
което тъкмо чуха, но все още привързаностите, които таят, ги карат да го
разберат по противоположен начин: „Оказва се, че независимо дали преминаваме
изпитанията добре, пак е усъвършенстване. Така че предполагам, не трябва да се
притеснявам за това. Дори ако не ги премина добре, няма да има нужда да се
тревожа за напред.” Това е неприемливо. Ако не се усъвършенствате и не
постигате напредък с усърдие, това е същото, като да не се усъвършенствате.
Това са двете страни на този въпрос. Принципите на нашият Фа, от ниските до
високите нива, предоставят начин за разглеждане на нещата и за разбиране на
принципите на Фа за различни нива. Вашето разбиране може да е правилно за
това ниво, но когато преминете на различно ниво или промените гледната си
точка, ще откриете, че разбирането ви не е същото като преди. Това е начинът, по
който все повече ще разбирате Фа, докато продължавате да се подобрявате и
продължавате да се усъвършенствате.

Това, за което току що говорих, беше за да ви кажа, че е неизбежно да имате
много въпроси, докато се усъвършенствате. Но мисля, че ако всички можете
истински да се подобрите въз основа на Фа и да разберете Фа въз основа на Фа,
вашето подобрение най-вероятно ще бъде изключително бързо. Освен това може
да се окаже, че всички въпроси, които не можете да разберете, и всички въпроси,
които повдигнахте, могат да бъдат разрешени чрез Фа. Така че единственият
начин е да четете книгата повече – не се фокусирайте само върху правенето на
упражненията. Относително повече ученици от бялата раса и ученици от други
етнически групи, са на мнение, че практиката на чигонг е просто въпрос на
правене на упражнения. „Какво друго има в нея? Какъв е смисълът да се чете
книгата?” Вие сте свикнали да мислите така. Това всъщност е най-големият
недостатък във вашето разбиране. Замисляли ли сте се някога каква е разликата
между движенията във вашите чигонг упражнения и гимнастиката? На
повърхността разликата е минимална. Тогава защо практикуването на чигонг е
способно да издигне човек, да го излекува и да го направи здрав, докато
гимнастиката не е? Причината е именно, че това е усъвършенстване. Вътрешното
значение на усъвършенстването не присъства напълно в упражненията; също
така упражненията са само допълнително средство в усъвършенстването.
Основната причина, поради която можете истински да се подобрите и да
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достигнете различни сфери, е вашето разбиране на Фа; с други думи, ако ще се
издигате до толкова висока сфера, се нуждаете от напътствията на Фа. Ето защо
казах, че височината на гонг на човек е височината на неговия шиншин. Това е
абсолютна истина.

Хората в миналото мислеха: „Ако ще се усъвършенствам в Дао или ще правя
чигонг упражнения, просто трябва да открия някои специални умения и техники
или да науча някои специални движения и ще мога да напредна в
усъвършенстването, нали?”. Беше разрешено за хората да знаят такива неща, но
им беше забранено да знаят истинските причини водещи до напредък в
усъвършенстването. Ако нещата стояха другояче, всички щяха да станат
божества. И така това ще рече, че е имало методи и теории, за напътстване на
хората, както и пътища, позволяващи човек да се издигне чрез усъвършенстване.
Днес ние ги изразяваме по-ясно: Фа и неговите принципи са тук, за да ви
напътстват. От всички методи от миналото за усъвършенстване в Дао, повечето
от тези, които са направени публично достояние, са мирски практики на
страничните пътеки.

Тези, които са считани от обикновените хора за велики пътища, са ученията на
Лао Дзъ, Исус и Шакямуни, като почти всички останали са просто мирски
практики на страничните пътеки; тези други неща са дори по-малко
задълбочени, движенията им са сложни и те не знаят много от принципите на
Фа, така че е наистина трудно да се усъвършенствате чрез тях. Тези практики се
фокусират само върху понасянето на трудности и усъвършенстването в тях се
извършва чрез понасяне на продължителни страдания. Въпреки че понасянето на
трудности може да подобри човек и да премахне част от кармата му, той много
бавно ще придобива разбиране за принципите на Фа и ето защо толкова бавно
напредва в усъвършенстването. Но това, което ви преподавам днес, е Дафа –
Законът на целия космос. С такъв огромен Фа, преподаван, за да могат хората да
се подобрят, разбира се подобрението ще настъпи по-бързо. Тези принципи на
Фа не само премахват невежеството и погрешните представи и коригират всички
човешки мисли, но също така поправят всички анормални състояния. Така че
докато изучавате принципите на Фа, докато продължавате да четете, вие сте в
процес на подобрение. Поради тази причина е изключително важно да четете
книгата, да изучавате Фа.

Някои хора казват: „Няма значение колко добре четеш книгата; с това просто
придобиваш разбиране в ума си. Не е ли различно от гонг, който развиваме?”
Това повдига темата за развиването на гонг. Знаем, че усъвършенстването може
първоначално да развие чи, а след това гонг, и двете от които са вид материя. От
друга страна разбирането изглежда е нещо умствено и няма връзка с
материалните неща. Всъщност мога да ви кажа, че умът и материята са едно и
също! Не смятате ли, че в усъвършенстването те са едно и също? Когато умът ви
разбере принципите на Фа на определено ниво, не сте ли вече на това ниво?
Всичко това беше преподадено в „Джуан Фалун”. Няма да навлизам в детайли по
този въпрос. Можете да прочетете книгата. Затова четенето на книгата е
изключително важно. Това винаги е първия въпрос, който обсъждам на всяка от
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моите Фа лекции. Всички вие сте ученици и всеки от вас иска да се подобри и
наистина да постигне Съвършенство – ето защо сте дошли тук да изучавате този
Фа. Ключът към вашето подобрение и достигането ви до Съвършенство е
книгата „Джуан Фалун”. Всички вие трябва непременно да я четете често.

Преди няколко дена, един ученик ми каза: „Чел съм я над двеста пъти и
наистина не мога да я оставя. Все още я чета.” Причината за това е, че колкото
повече я чете, толкова повече неща открива. Когато четете книгата от
перспективата на различни нива, ще откриете, че вашето разбиране на даден ред
може да бъде напълно различно, в зависимост от обстоятелствата или от броя на
прочитите ви. Може би преди сте го разбирали по определен начин. След като се
подобрите може да откриете, че значението му се е променило и че съдържа
по-висши вътрешни значения. Ще изпитате това в хода на вашето
усъвършенстване.

Както знаете, чрез Фа, който направих публично достояние, не ви уча
единствено да лекувате и да поддържате здравето си: ще пречиствам тялото ви,
докато достигне състояние свободно от болести, и след това ще ви позволя да
повишавате нивото си, докато постигнете Съвършенство. Ако нямахте Фа от
толкова високо ниво, който да ви напътства, изобщо нямаше да знаете как да се
усъвършенствате към високи нива. Ако не знаехте вътрешното значение на
принципите на Фа на тези нива, не бихте могли да се издигнете по-високо. Затова
трябва да четете книгата. В същото време е необходимо да подобрите сферата си,
като издигате мисленето и разбиранията си. Казано с думите на обикновен човек,
ние се опитваме да бъдем по-добри хора. В действителност, то отива отвъд това:
вие няма просто да придобиете здраво тяло или някакви свръхестествени
способности чрез усъвършенстването си, а ще постигнете Съвършенство и ще се
издигнете до по-високи сфери.

Ако искате да достигнете тези сфери, но не знаете принципите на Фа за тях,
как бихте могли да се издигнете до там? Докато работите за достигане на тези
по-високи сфери, трябва да се откажете от всички възможни човешки
привързаности, когато истински се усъвършенствате. Те са точно като слоеве от
ключалки или слоеве от порти, които препречват пътя ви. Когато разберете
принципите на Фа, трябва да се справяте по-добре всеки ден във всяка среда на
обикновеното човешко общество. Най-малкото трябва да се възприемате като
усъвършенстващ се с по-висока сфера и по-висок стандарт. С други думи, без
значение къде сте, другите трябва да мислят, че сте добър човек. Щом вашето
ниво и сферата на мисълта ви се издигат, няма ли да се повиши и вашият гонг с
напредъка на усъвършенстването ви? Това е причината дълго време някои хора
да не успяват да се издигнат, чрез практикуването на чигонг. Те са практикували
редица методи, но въпреки това не са успели да се усъвършенстват високо. Дори
все още имат здравословни проблеми. Не са ли се усъвършенствали напразно?

Истинската причина, поради която тези хора не са успели да се издигнат
по-високо чрез усъвършенстване е, че не са имали принципите на Фа, които да ги
ръководят. Фа, който ви преподадох, е цялостен, последователен и може
истински да ви даде възможност да постигнете Съвършенство – той е
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най-добрият. Ето защо толкова много хора го ценят. Вестниците съобщиха, че
имаме над 100 милиона ученици. Защо има толкова много ученици? Всички вие
знаете, че в общество като китайското, хората, особено тези, които са малко
по-възрастни, са преживели множество движения, най-забележителното от които
е Културната революция. В миналото те са имали вярвания и са ги почитали
сляпо, така че са правили грешки и са преминали през това преживяване. След
като са преминали през различни движения, как биха могли да вярват сляпо в
каквото и да е? Това е абсолютно невъзможно! Още повече, защо толкова много
утвърдени интелектуалци, толкова много хора със здрава преценка, идват да
изучават този Фа? Причината е, че този Фа може да бъде истински отговорен към
хората. Това, което изразява, са основни принципи, принципите на Фа. Той
убеждава хората с основание.

Тук, в Нова Зеландия, има толкова много ученици. Аз, Ли Хонгджъ, никога
преди не съм бил тук и не съм изисквал от вас да правите каквото и да било. Не
съм изисквал да се държите по определен начин, нито съм наглеждал вашето
изучаване, нали? Тогава защо всички вие тук сте толкова решителни в своето
усъвършенстване? Причината е, че знаете, че принципите на Фа са добри. Каква
е целта на човешкия живот? Не трябва ли човек да бъде истински отговорен към
себе си, докато го живее? Това е най-важният въпрос за човешкия живот.

Това, което казах току що, беше главно с надеждата, че ще се отнасяте
сериозно към изучаването на Фа. Уверете се, че се отнасяте много сериозно към
изучаването на Фа. Някои хора ходиха навсякъде в търсене на Дао, за да се
усъвършенстват, но не успяха да повишат нивата си. Не успяха да получат Дао.
Това, което не можаха да получат не бяха упражненията, а Фа – никой не
преподаваше принципите на Фа за истинско усъвършенстване. Помислете
всички, Фа на космоса е създал различни нива на среди и начини за
съществуване на животите на различни нива. С други думи, той е в основата на
сътворението на космоса, тъй като Фа е този, който е създал целия живот и
материя. Тогава тези второстепенни Фа, тези малки пътеки, тези незначителни
принципи и дребни методи за усъвършенстване, познати от хората в миналото,
не са ли просто частици или парчета от този Фа на космоса? Те са просто малки
парчета на най-ниското ниво на Фа, които е позволено да бъдат разкрити на
хората. Но това, което получихте днес, е Дафа на космоса – истина, която никога
преди не е била позната. Това е истина, която никой никога не е преподавал през
историята!

Мисля, че всички вие, които седите тук, знаете това. Онези, които тъкмо са
поели по този път, или тези, които все още не са, или все още не са изучавали,
може да се чудят дали не преувеличавам. Всъщност, след като последователно
прочетете книгата, мисля, че ще разберете за какво говоря. Ние нямаме форма на
управление. Можете да изучавате или да се откажете, когато пожелаете. Никой не
ви следи. Но ако сте решили да го изучавате, ще трябва да бъда отговорен към
вас. Отговорността, която ще поема, не се разкрива сред обикновените хора.
Ситуацията е такава.
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Тъкмо говорих за това как трябва да се отнасяте сериозно към изучаването на
Фа. Сега ще говоря за някои положения в обществото, които се появиха
напоследък, особено в Китай. Някои ученици отидоха на Джуннанхай
[правителствен комплекс], за да докладват за някои проблеми на лидерите на
страната и аз ще говоря за това между другото. Точно сега това, което се
публикува от вестниците в Хонг Конг, са глупости, пълна бъркотия. Китайските
вестници на другите държави са взели извадки от тези хонгконгски вестници.
Светът вероятно знае, че населението на Хонг Конг е само 6 милиона, но въпреки
това има толкова много вестници и списания, всички от които се борят за
новини, които да продадат за печалба. Така че с течение на времето те развиха
навик да правят ужасно безотговорни репортажи. Използвайки въображението
си, те могат произволно да пускат слухове, нехайно да съчинят истории или
небрежно да спекулират с нещата. И тогава го съобщават така. Така че
най-несериозните вестници в света са китайските вестници в Хонг Конг. Те дори
се осмеляват да съобщават слухове и клюки като официални новини.

Тук бих искал да споделя с вас моята гледна точка. Посещението на нашите
ученици на Джуннанхай, за да съобщят някои неща на лидерите на страната, не
беше нито протест, нито стачка. Те не стачкуваха. Някои от хората там седяха,
защото правеха медитация. Нямаха лозунги или банери, нито предприеха
някакви агресивни действия или се изказваха крайно. Всички те отидоха с добри
намерения и искаха да кажат на лидерите на страната какво мислим наистина.
Ситуацията е различна от слуховете, които се разпространяват, съчинени от
Бюрото по обществена сигурност. Има някои хора, които непрекъснато повтарят
как нашето отиване на Джуннанхай е било такова или онакова. Не е ли
Джуннанхай седалището на народното правителство? Не могат ли хората да
ходят там? За какво отидоха там нашите ученици? За да се противопоставят на
правителството ли? Не отидоха ли там за да съобщят за определени проблеми на
лидерите на страната и да ги помолят да поддържат справедливостта за хората?
Защо има слухове, че всичко е било организирано? Не трябва ли правителството
да се радва, когато хората се организират, за да подпомогнат работата му?

Но помислете защо толкова много хора отидоха там? Всъщност мисля, че
броят на хората, които отидоха, е доста малък! (Аплодисменти) Сега не
призовавам всички да отидат. Какво имам предвид? Има над 100 милиона души,
които изучават този Дафа. Така че, ако се замислите, относително казано, броя на
хората, които са отишли там, не е ли малък? И причината е, че броят на
учениците е толкова голям, нали? Тогава защо толкова много хора отидоха там?
Знаехме, че полицията в Тиендзин е арестувала и била наши ученици и ни е
обвинила, че сме еретически култ. Всички ние се учим как да станем по-добри
хора. Ако наистина бяхме лоши хора, нямаше дори да ни е грижа, ако ни
наричахте зли или нещо друго, нали? Обаче ние всъщност сме истински добри
хора. Определяйки ни като зли, не наранявате ли чувствата ни? Тъй като не
успяхме да ви убедим и не можахме да ви обясним добре ситуацията, трябваше
да я съобщим на лидерите на Централното правителство. Това не беше
погрешно! (Аплодисменти) И това е така, защото ние не сме някакъв вид
движение, нито атакувахме правителството; ние просто заявихме, че Бюрото за

8



обществена сигурност се отнесе по погрешен начин към ситуацията. Така че
нямаше нищо нередно в нашите действия.

Някои журналисти са доста безотговорни. Щом видят нещо, което може да се
превърне в сензация, вероятно ще изфабрикуват новина. Тогава и ние няма да им
позволим да се възползват от нас. Поради това моята позиция беше ясна: ние не
бяхме срещу правителството; нямаше протест или митинг и ние не извършихме
нищо радикално. Просто съобщихме за ситуацията. Един човек искаше да отиде,
друг човек искаше да отиде и така броят им нарасна. От 100 милиона души там
отидоха само малко над десет хиляди – по-малко от частица. Не е ли
изключително малко? Ако ситуацията беше по-лоша или по-крайна, мисля, че
нямаше да са само десет хиляди, а вероятно много повече. Не можете да кажете,
че беше погрешно, само защото имаше голям брой хора, отишли да съобщят за
ситуацията, нали? Докладването на проблеми на лидерите на страната е
отговорност, задължение и право на всеки гражданин. Как може да бъде
погрешно? Не е. Ние не сме срещу правителството, нито се намесваме в
политиката; същевременно доброволно спазваме законите на страната. Не е ли
така? Ние сме добри хора независимо къде се намираме. Това е мнението ми за
тази ситуация.

Ние всички знаем, че се усъвършенстваме. Тъй като това е усъвършенстване,
нищо по нашия път не е случайно. Често казвам следното: съществуват
едновременно такива, които са против и такива, които го подкрепят; такива,
които вярват в него и такива, които не вярват; хора, които са добри и такива,
които са лоши; хора, които са праведни и такива, които са зли. Човечеството е
такова и такъв е законът за взаимното пораждане и взаимното подтискане. Ако
има хора, които са против нещо, това не означава непременно, че то не е добро.
Знаете, че ако нямаше демони, нямаше да можете да се усъвършенствате. Когато
те ви се противопоставят, не ни ли дава това възможност да видим сърцето ви, да
проверим дали сте решителни и дали сте готови да се усъвършенствате? Тъй като
усъвършенстването е сериозно, ако обикновен човек ще достига сферата на
Съвършенство, помислете, как може това да се зачита без никакви истински
изпитания? Така че ще има такива изпитания и такива ситуации.

Това не означава, че хората, които вършат лоши неща, всъщност ни помагат. Те
наистина вършат лоши неща. Но аз използвам техните лоши постъпки, за да
предоставя на усъвършенстващите се възможности за усъвършенстване. Ще
продължите ли да се усъвършенствате, ако има хора, които се противопоставят
на това? Все още ли ще смятате, че е добро, когато има хора, които казват, че не е
добро? Не изпитва ли това ума ви? Така че всички вие трябва да сте наясно, че
усъвършенстването е сериозно и че абсолютно нищо не се случва случайно.

Мислили ли сте за следното: чрез този инцидент целия свят научи за появата
на Дафа! (Аплодисменти) Той позволи да се достигне до много по-широк кръг от
хора и много по-голям обсег, отколкото каквато и да е дейност за
разпространяване на Дафа, която бихте могли да проведете. (Аплодисменти) В
същото време това наистина е много сериозно изпитание за учениците в
континентален Китай. Разбира се тези думи са предназначени за
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усъвършенстващи се. В обикновеното човешко общество това ще се прояви по
обикновен начин. Току-що обясних моята позиция – ето каква е. Не се
намесихме, нито нарушихме нито един държавен ръководител, правителство,
закон и т.н., тъй като сме добри хора. Просто отидохме там, за да съобщим за
ситуацията.

Това е всичко, което ще кажа по този въпрос. Тъй като това е Фа-конференция,
вие споделяте своя опит и чрез това изследвате себе си, за да откриете къде
изоставате и истински да се подобрите. Днес ще прекараме целия ден в
споделяне на опит. Утре сутрин ще отговарям на вашите въпроси. Тази
конференция ще продължи ден и половина. Надявам се, че всички ще седите
тихо, докато слушате представянията на другите хора. Да цените другите
означава да цените себе си. Причината е, че Фа конференцията е свещена и свята
и вие се усъвършенствате в Дафа на космоса! Добре, това е всичко, което ще
кажа. (Аплодисменти)

По време на вчерашната Фа конференция гледах и слушах речите ви от
съседната стая. Мисля, че тази Фа конференция протече много добре и успя да
изпълни истинската си мисия. Конференцията ви дава възможност да се
облагодетелствате и истински да се подобрите, затова тя е много добро събитие.
Тази сутрин ще се съсредоточа върху отговаряне на въпросите ви. Това се е
превърнало в част от рутината на нашите Фа конференции. Можете да зададете
всякакви въпроси, които имате. Ще се постарая да отговоря на всичките ви
въпроси, доколкото времето го позволява.

Що се отнася до въпросите включващи човешки неща, мисля, че е най-добре
да не ги задавате. А що се отнася до тези аспекти в изпитанията ви, до които не
сте се просветлили, въпреки че бихте искали да ме попитате за тях, тези
изпитания всъщност съществуват, за да ги преминете вие. Да ви се даде отговор
за тях е същото, като да не остане нищо, до което да се просветлите, нали?
Задавайте повече въпроси, които са свързани с нашето усъвършенстване. Би
трябвало да задавате по-малко такива, които нямат общо. Най-добре е да не
задавате никакви. Добре, нека започнем сега.

Ученик: Тъй като това е първата Фа конференция в Нова Зеландия и всички
ние сме нови ученици, се надявахме, че Учителят ще ни преподаде повече от
Дафа, за да напътства самоусъвършенстването ни.

Учителят: Отговаряйки на вашите въпроси, аз всъщност ви преподавам Фа,
тъй като повечето от повдигнатите въпроси са свързани с нашето
самоусъвършенстване. Ще разясня нещата колкото е възможно по-добре, що се
отнася до тези въпроси.

Ученик: Живея в къща под наем. Човекът, който обитава другата стая има
много религиозни и Чигонг книги и може би е обладан от духове. Моля ви
кажете ми, мога ли да бъда засегнат от това?
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Учителят: Нека да го кажем по този начин, това, в което се
самоусъвършенствате, е Дафа, истински път за самоусъвършенстване.
Единственото нещо, което другите Чигонг практики могат да направят, е да бъдат
потиснати от енергията на вашето праведно самоусъвършенстване. Те не могат
да ви се намесват. Но има едно нещо, което искам да подчертая: ако не се
справите добре и ги смесите, четейки всичко и практикувайки всичко, тогава е
вероятно да се забъркате в неприятности. Ако можете да запазите своя Шиншин
обаче, няма да бъдете повлияни в каквато и да е среда. Всъщност можете да
кажете, че много хора практикуват лоши неща, но осъзнавате ли, че в днешно
време нито една човешка среда не е чиста? Така че където и да се намират
нашите самоусъвършенстващи се, докато сте бдителни в съзнанието си и се
култивирате по праведен и достоен начин, няма нужда да се тревожите за тези
неща. Няма да имате никакви проблеми. Тъй като тревогата ви сама по себе си е
привързаност, щом имате тази привързаност, тя трябва да бъде елиминирана. И
така въпреки че може да изглежда като външна намеса, то може всъщност да
бъде причинено от собственото ви съзнание.

Ученик: Когато написахте „Помагайте на Учителя, докато пътува в този
човешки свят” и „Елате сега и ми помогнете да завъртя Фалуна” във вашата
поезия, кого имахте предвид – учениците или Будите, Даосите и Боговете?

Учителят: И двете. Помислете за това: преди, когато преподавах Фа,
провеждах курсове. Всъщност аз отглеждах елита на Дафа. Днес вие сте тези,
които утвърждават Дафа сред обикновените хора – вие сте тези, които правят
това. Дори нашите нови ученици станаха ветерани и всички те са въвлечени в
разпространяването на Фа и в това да помагат повече хора да получат Фа.
Вашето самоусъвършенстване, също както и вашата решителност в Дафа, са
твърди като скала и решително стабилизираха Дафа. В същото време,
способността ви да помогнете повече хора да получат Фа в обикновеното
човешко общество, е сама по себе си подпомагане на Учителя. Разбира се, всичко
това е направено без намерение; то е неизбежна част от вашето
самоусъвършенстване. Нещата просто стоят по този начин. Разбира се, онези на
по-високи нива имат своите ситуации и там нещата са такива каквито са.

Ученик: Как би трябвало да разбирам тези два реда от вашата поема:
„Онези, които си приписват голяма мъдрост, // Владеят уменията си толкова
добре, // но всичко е сторено в емоция”?

Учителят: През историята е имало много известни хора, много са смятани
за мъдреци и много са считани за достойни за похвала фигури от обикновените
хора, включително много от днешните известни хора. И все пак всички те са
обикновени хора и не са се издигнали над и отвъд емоциите. Някой чувства, че
има някакви постижения и тогава другите го провъзгласяват за забележителен,
умен и притежаващ мъдрост. Всъщност, от това, което виждам, всичко това е
извършено в сферата на емоциите. Това е значението му. Никой от тях не се е
издигнал над и отвъд емоцията и всички те са в средата на обикновените хора.
Така че те все още са обикновени хора.
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Ученик: Детето ми е на две години и много обича да гледа видеото, в което
Учителят показва упражненията. Но баща му е твърдо против това.

Учителят: Да се усъвършенстват в Дафа, за да се завърнат към
първоначалната си истинска същност, е истинската причина за идването на
хората в този свят днес. Това, което ви казах, определено е истина. От всички
хора в света днес, всъщност никой не е дошъл, за да бъде човек. Макар че и не
всеки непременно е дошъл, за да получи Фа. Тъй като съществуването в
човешкото общество не е нашата цел, както току-що споменах, не всеки
непременно е дошъл тук, за да получи Фа, но всички са дошли тук заради Фа.
Тъй като съществуването ни в човешкото общество не е единствената цел в
нашия живот и основната цел на живота и съществуването на човек е да се
завърне, тогава не е ли това, което правим, най-доброто нещо? Вероятно като не
му е позволил да се самоусъвършенства, бащата на детето е помагал и на двама
ви да преминете изпитание. Освен това може да има и други фактори, като
например да се опитва да попречи и на двама ви да се самоусъвършенствате.
Така че как трябва да гледате на тези неща? Каквото и да намирате за правилно,
просто го направете по този начин. От вас зависи да прецените.

Ученик: Хората имат различна индивидуалност. Истина ли е, че до колкото
по-висока сфера се самоусъвършенства някой, толкова по-малко
(индивидуалност) ще има?

Учителят: Хората имат различни индивидуалности, но те не са същите, като
тяхната първоначална природа. Индивидуалностите на хората до голяма степен
са проявление на привързаностите, които те не желаят да изоставят. Нашата
истинска природа няма да се превърне в препятствие за нашето
самоусъвършенстване, тъй като много хора имат много дълбоко вкоренени
фундаментални качества. Това са различните качества на техните същества.
Някои обичат да вършат нещата бързо, а някои обичат да вършат нещата бавно.
Разбира се, тези не включват навиците, които човек развива след раждането си.
Независимо дали вашето същество е бързо или бавно, това няма да
възпрепятства вашето самоусъвършенстване.

И все пак вие трябва да сте усърдни в изучаването на Фа, тъй като времето за
живот на човек е наистина ограничено. Въпреки че хората в обикновеното
човешко общество искат да се сдобият с неща, които ще продължат в живота им
за вечността, в този човешки свят, те не могат да получат нищо, освен чрез
самоусъвършенстване. Независимо колко пари имате, колко е висока позицията
ви или колко комфортен е животът ви, не можете да вземете нищо с вас. Вие
идвате тук без нищо друго освен тялото си и не сте способни да вземете нищо
със себе си, когато напускате. Единственото нещо, което може да вземете с вас, е
това, което е постигнато чрез самоусъвършенстване, тъй като то се носи
директно от Истинското Тяло на човек. Така че то е най-ценно и е най-трудно за
придобиване. Ето защо то трябва да се цени повече от всичко друго. То определя
какво ще получи човек в задгробния живот и каква форма на съществуване и
каква среда ще бъдат установени за него на различни нива. Тази човешка среда е
отвратителна и все пак човек може да се самоусъвършенства тук; на Небето е
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много добре, но не е лесно да се самоусъвършенстваш там. Точно заради
страданията в това човешко място, хората могат да се самоусъвършенстват тук.

Ученик: Ако човек е добродушен, по-лесно ли е за него да се
самоусъвършенства? По-трудно ли е за някой, който лесно се ядосва, да се
самоусъвършенства?

Учителят: Току-що казах, че човек притежава характеристиките на своето
същество. Но по отношение на ядосването, то не е част от вродената природа на
човек. Мога да ви кажа, че когато човек се ядоса, това със сигурност е причинено
от неговата демонична природа. Защо? Някой може да си мисли: „Имах добри
намерения. Ядосах се, за да го науча да се държи прилично.” Или: „Избухнах, за
да го накарам да свърши работата си добре.” Това е причинено от демоничната
природа и се нарича „да се бориш с лошото, използвайки лошото”, тъй като сте
използвали демоничната природа, която да накара другите да извършат добри
неща. Ако бъдете добри с него и му кажете любезно, че трябва да върши
работата си добре, мисля, че това ще го докосне и той всъщност ще свърши
добре работата по своя собствена воля, вместо да бъде принуден от вас. Тогава
той ще се справи дори още по-добре. Така че в самоусъвършенстването вие
трябва постепенно да елиминирате слабостта да се ядосвате. Вие винаги сте
чувствали, че е доста трудно да контролирате избухливостта си; всъщност не е
трудно. В много случаи е можело да се справите по-добре, ако бяхте използвали
разума си. Така че не можете да избухвате.

Когато сте се карали с някого, вие сте му давали добродетел. Вашето
избухване наистина може да намали кармата на другата страна. Това е сигурно.
Това е така, защото сте действал като демон за него, било то в ежедневието или
от гледна точка на самоусъвършенстването, и това му е позволило да намали
своята карма. Но това, което сте получили, може би е карма, която е била
прехвърлена от него. Така че мисля, че като самоусъвършенстващ се вие не
трябва да постъпвате по такъв начин. Оставете го да се самоусъвършенства сам и
сам да трансформира кармата си.

Ученик: Имам много изпитания и трудности в самоусъвършенстването си,
така че се бях фокусирал върху собственото си спасение и не можах да
разпространя Фа. Истина ли е, че мога да се самоусъвършенствам само до
статуса на Архат?

Учителят: Случаят не е такъв. Такава е теорията на Будизма. Всеки Дафа
ученик има различно култивационно състояние. Не е вярно, че всеки трябва да
разпространява Фа. Няма правила, които да казват, че трябва да направите това
или онова. Всъщност, да бъдеш способен да мислиш за разпространяването на
Фа и дали го правиш, докато срещаш хора в ежедневието или го правиш по
организиран начин, и двете са проявления на собственото самоусъвършенстване
на практикуващия и това е нещо велико. То е точно като Фа конференцията,
която провеждаме днес; някои хора са способни да говорят за преживяванията
си, докато други не могат, въпреки че също се самоусъвършенстват. Просто всеки
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има своето различно състояние в самоусъвършенстването. То е свързано с това и
не представлява проблем.

Ученик: Как да разбирам трудности, които сам съм предизвикал? Ако
бъдат преодолени, зачитат ли се за тестове, които са преминати в
самоусъвършенстването?

Учителят: Нека ви кажа следното: може да сте способни да преодолеете
трудности, които сами сте си причинили, но те са просто трудности във вашия
обикновен живот. Защо? Защото те не са били аранжирани за вашия
култивационен път и защото всяка стъпка е аранжирана систематично –
привързаностите, които трябва да бъдат елиминирани, кога ще се подобрите,
след като преодолеете определени предизвикателства, частта от тялото ви, която
трябва да бъде обогатена, кои части от даден проблем ще бъдат разрешени, какви
неща ще излязат на повърхността чрез самоусъвършенстване, коя сфера ще
достигнете... всички тези неща са били аранжирани систематично. Така че, ако
внесете нещо допълнително, това се равнява на нарушаване на този комплект от
неща, които са били систематично аранжирани за вас.

Така че не трябва нарочно да търсите трудности, нито трябва умишлено да
планирате нещо. Самоусъвършенствайте се естествено. Докато можете да се
справите добре с всичко, с което се сблъскате, това ще бъде много добре. Ако
щом се сблъскате с някаква неприятност успявате да погледнете навътре в себе
си и намирате собствените си привързаности, тогава именно това е
самоусъвършенстване. Знаете, че има хора, които се самоусъвършенстват в
планините. Всъщност те са във високите планини в този регион, само че хората
не знаят за тях. Има самоусъвършенстващи се в много от високите планини по
света. Някои от тях са се самоусъвършенствали в продължение на няколко
хиляди години и повишават нивата си много бавно. Те се самоусъвършенстват
само чрез понасяне на страдания. Въпреки че страданията наистина могат да
позволят на хората да се самоусъвършенстват и да елиминират някаква карма,
ако те не се самоусъвършенстват в съответствие с Фа-принципите, тяхната
култивация със сигурност ще бъде бавна. И тъкмо защото не знаят принципите
на Фа на толкова високи нива, те не могат да се издигнат до толкова високи
сфери.

Защо в днешно време можете да се самоусъвършенствате толкова бързо? Във
вашето сегашно състояние не можете да си представите колко бързо напредвате.
Изминаха едва няколко кратки години, откакто преподадох Фа и вече има много
хора, които могат да покрият стандарта за Съвършенство. Това е просто
невероятно. Това е така, защото те изучават Дафа, а за Дафа на космоса е много
лесно да асимилира човек. Спомням си, че дадох този пример: ако една дървена
стърготина или една треска падне в пещ с разтопена стомана, мигновено няма да
видите дори и следа от нея. Човек е като тази дървена треска, а този Дафа на
космоса е като тази пещ с разтопена стомана. Да бъде асимилиран човек, да се
асимилира един човек, е просто толкова лесно. Но аз не мога да го направя по
този начин, трябва да ви позволя сами да се самоусъвършенствате. Ако го
направех по този начин, това щеше да се равнява на създаването на ново
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същество; вие може да имате вашия оригинален облик и характеристики, но
крайният резултат може вече да не сте вие. Ето защо ви казвам истински да се
самоусъвършенствате, истински да се издигате и да постигнете свободно
състояние.

Ученик: Може ли да рецитираме формулите на упражненията преди и по
време на упражненията?

Учителят: Не правете това. Правенето на упражнения е просто правене на
упражнения. Тъй като упражненията изискват състояние на покой, човек трябва
да даде всичко от себе си, за да не мисли за нищо. А изучаването на Фа е просто
изучаване на Фа. Така че те трябва да са отделни. Дори четирите реда в началото
на всяко упражнение трябва да се рецитират преди правенето на упражнението, а
не по време на изпълнението му. По този начин е много по-лесно да се постигне
състояние на покой.

Ученик: Новите ученици трябва да разберат принципите на практиката, а
дори някои ветерани практикуващи правят движенията неточно.

Учителят: Коригирайте ги, ако не са точни. Що се отнася до неразбирането
на Фа, просто подсигурете, че те ще изучават Фа. То трябва да бъде отделно от
правенето на упражненията. Вие трябва да помолите тези хора, които не изучават
Фа, да изучават Фа; в противен случай правенето на упражненията ще бъде
напразно. Нека ви кажа следното, знаете ли кое е най-жалкото? Онези, които са
влезли във Фа, но са го изпуснали, или онези, които не са го приели, дори когато
им е бил даден – това е нещо, за което те дълбоко ще съжаляват завинаги. Те не
могат да си представят болезненото съжаление, което ще изпитват завинаги!
Това е така, защото много животи са били предопределени да дойдат тук, за да
получат Фа. През дългите векове има също животи, които са загубили
праведните си мисли, които са станали все по-неспособни да узнаят за какво са
дошли тук и така лесно могат да се отклонят. Веднъж изгубено, това наистина е...
Разбира се, за щастие, принципите на Фа могат да разрешат тези проблеми.
Единствената причина за безпокойство е, че вие не ги четете; единствената
причина за безпокойство е, че вие не ги изучавате. Аз мога да пробудя всичко във
вас и мога да изчистя всичко, което е покрило вашата първоначална природа.

Ученик: Мога ли да си пея наум музиката за упражненията по време на
медитацията?

Учителят: Не пейте. Защо човек слуша музиката, докато практикува?
Защото взех предвид факта, че (условията, при които) се самоусъвършенстват
днешните хора са различни от тези на всички други самоусъвършенстващи се в
миналото. Вие ходите на работа и активно работите и учите в обществото и това
затруднява успокояването на съзнанията ви. Целта на слушането на музиката е
точно, за да можете да навлезете в състояние на покой. То използва едната мисъл
за слушането на музиката, за да ви предпази от това да мислите за други неща. То
използва една мисъл, за да замести хиляди други мисли. Но слушането на
музиката само по себе си лесно може да се превърне в привързаност. За щастие
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нашата музика е подсилена с енергия и съдържа нашия Дафа. Така че тя е
трансформирана за вас по такъв начин, по който можете да се облагодетелствате
и да се подобрите в самоусъвършенстването. Това е ролята, която изпълнява
нашата Дафа музика. Не се фокусирайте върху повърхността на мелодията; с
други думи, не се привързвайте.

Ученик: Видях въртяща се свастика. Беше ли това знакът отпечатан от
Учителя?

Учителят: Най-общо казано знакът е изписан върху челото на човек.
Знаците, които виждате да са в други състояния, са просто свастика, която
представлява знакът на Буда школата.

Ученик: Буда Шакямуни е понесъл много страдания, когато е слязъл, за да
спасява хора. Той все още ли е на нивото на Татагата?

Учителят: Буда Шакямуни е Татагата и това със сигурност е така. Но никой
не е говорил за това, на кое ниво е бил той. Будите и Кралете на Фа на
различните нива, всички се наричат Татагата. Никой не е говорил за това и не се
предполага това да се знае.

Ученик: Защо Дао школата също възпява Буда Амитаба и Бодхисатва
Гуанин?

Учителят: Истински систематичният Даоизъм не се е бил оформил допреди
династията Мин (1368 – 1644 г.н.е.). Преди това не е имало религия в Дао
школата. Тя просто е приемала формата на учител, водещ група ученици, които
се самоусъвършенстват. Въпреки че е имало група хора, тя не се е развила в
пълноправна форма на религия. След династията Мин нейната форма в основата
си става идентична с формата на манастирите и религиите. Тъй като Дао трябва
да се култивира с чисто съзнание, в уединение и в спокойствие, то не притежава
частта на предлагане на спасение на всички съзнателни същества. Какви са
целите на религията, след като е била формирана? Едната от тях е да позволи на
хората да се самоусъвършенстват до Съвършенство; другата е, че религиите
могат да ръководят хората в обществото като цяло да подобрят сърцата и
съзнанията си. Така че Даоизмът също е започнал да върши тези неща,
провеждайки религиозни ритуали за хората и предлагайки спасение на хората.
Тъй като голям брой хора станали негови последователи, той трябвало да им
предложи спасение. Предлагане на спасение на хората означава, че той не може
просто да спаси един или двама човека – това не би се наричало „предлагане на
спасение на хората”, а по-скоро „издигане на последователи”. Така че той също
започнал да използва имена като Буда, Бодхисатва и дори Архат. (Религията), за
която тъкмо говорих, е широко разпространеният Дао – не е Великият Дао. Тя се
е появила в съвременната история.

Ученик: Обладаващ дух се всели в тялото ми, тъй като практикувах друг
Чигонг. След това той влезе в тялото на сина ми и му преподаде този Чигонг.
Ще бъде ли елиминиран от мен този обладаващ дух?
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Учителят: Ако човек просто се е доближил до Дафа, но не е влязъл
истински – ако е минал покрай него или просто е наблюдавал отвън – това е
просто най-тъжното нещо! Всичко, което преподавам тук, е за да ви каже как да
бъдете самоусъвършенстващ се. Ако не можете да изоставите привързаностите
си, вие никога няма да станете самоусъвършенстващ се. Вие единствено ще
бъдете в капана на страданието, докато сте привързани към тези нищожни ваши
неща. Аз ще уредя тези неща за практикуващите, които истински се
самоусъвършенстват, но вие трябва да сте самоусъвършенстващ се.
Продължавайки напред вие трябва дори да изтриете от съзнанието си това, което
току-що казах относно уреждането на вашите неща. Вие в никакъв случай не
трябва дори да си помисляте за това какво може Учителят да направи за вас –
(просто си мислете, че) няма да направя нищо за вас. Вие просто трябва да
изучавате Фа и да се калявате в Дафа. Що се отнася до нещата за вашето дете, не
трябва да мислите за тях изобщо. Няма да сте способен да ги разрешите дори и
ако сте привързан към тях през целия си живот. Когато престанете да сте
привързан към тях, аз ще се погрижа за тези неща по подходящ начин.

Как е възможно, когато човек постигне Съвършенство, около него все още да
има толкова много неприятности? Как може това да бъде позволено? Аз ще
разреша всичко за вас – не само старите сметки, които сте натрупали живот след
живот, но също и предопределените връзки, които сте формирали. Да се
самоусъвършенства човек до Съвършенство не е лесна задача. Дълговете, които
дължите от многото си животи и сметките, които искате да бъдат уредени от
многото животи - и има толкова много от тях – всички те трябва да бъдат
разрешени за вас. Вие наистина трябва да сте чисто Просветлено Същество,
отвътре и отвън, преди да можете да постигнете Съвършенство. Как можете да
постигнете Съвършенство, ако не заплатите многото неща, които сте повлекли
със себе си, както и множеството дългове и несправедливости, които трябва да
уредите? И все пак вие не сте наясно с тези неща, нито можете да ги разрешите.
Можете единствено да сте до болка привързани към тях през целия си живот; не
можете да ги разрешите. Сега когато сте срещнали Дафа, защо все още сте
тормозени от неща? Успокойте съзнанието си. Все още ви остава поне още
глътка въздух и все още имате поне една праведна мисъл, нали? Тогава просто се
самоусъвършенствайте в Дафа. Да речем, че наистина няма да можете да
запазите другите ваши части: не можете ли поне да запазите частта с праведните
си мисли? Освен това, когато в бъдеще постигнете Съвършенство, как би могло
тези неща да не бъдат разрешени? Но ако сте толкова силно привързани към тези
неща, как би трябвало да се справям с нещата свързани с вас? Всяка мисъл е
привързаност и привързаностите не се формират просто за един или два дни. С
толкова много изминало време, с толкова много привързаности и с толкова много
страх, как можете да сте самоусъвършенстващ се? За вас е добре да чуете тези
силни думи.

Ученик: Някои от мислите ми са причинени от мисловна карма и знам, че
това е възможност за мен да преобразувам карма. Учителю, моля Ви разяснете
ми как да се справя с това?
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Учителят: Изоставете тази привързаност, самоусъвършенствайте се по
праведен и достоен начин – ето как! Ако някой от вас, ученици, тук в момента
има в съзнанието си неща, които не може да изостави, в този момент той е в
състояние да ги изостави. Гарантирам ви, че щом излезете от залата днес вие ще
имате различен начин на мислене за тези неща. Самоусъвършенстването е
процес на изоставяне на човешки привързаности в най-голяма степен. Защо сте
толкова загрижени за това нещо? Защото това нещо, което витае из съзнанието
ви, към което сте привързани и за което сте толкова загрижени, е стена – стена,
която ви пречи да изоставите човешкото. Аз поисках от вас всяка ваша мисъл
постепенно да се откъсне от човешкото и да навлезе в божествено състояние. И
все пак всяка ваша мисъл е свързана и ограничена до това човешко място. Това е
точно като кораб, който трябва да отплава, но въжетата му са завързани за кея.
Много въжета са завързани и вие не можете да си тръгнете, освен ако не ги
развържете.

Ученик: Някои практикуващи се намират в състояние на елиминиране на
болестна карма от дълго време. Означава ли това, че те са се задържали на
същото ниво и не са способни да напреднат?

Учителят: Те наистина са се застояли на това ниво твърде дълго и с други
думи, привързаностите са се задържали твърде дълго. Като цяло има две
ситуации сред практикуващите. Някои казват, че са привързани към
здравословните си проблеми от твърде много време. Както знаете вашето
самоусъвършенстване не е предназначено да постигне само една цел. То трябва
да елиминира вашата карма, докато се подобрявате. Ако сте привързани към
кармата, няма да сте способни да се подобрите и няма да можете да подобрите
своя Шиншин и в този случай няма да сте способни да преминете теста.
Изпитанието ще се проточи дълго време. Това означава, че не сте успели да
направите прогрес в самоусъвършенстването си и сте останали в тази фаза. Ако
вие истински и усърдно бяхте прогресирали и подобрявали себе си, отдавна
щяхте да сте преминали този тест. Но вие все още не сте се просветлили до него
след толкова дълго време. Напротив, вие сте развили привързаност към този
здравословен проблем, което е разклатило вашата твърда вяра в
самоусъвършенстването в Дафа. В резултат на това, преди да бъде преминато
едно изпитание, останалите изпитания се натрупват едно върху друго правейки
теста непреодолим. Разбира се, не можем да изключим факта, че някои ученици
просто имат много карма. Самоусъвършенстването е сложно нещо. Но аз мисля,
че повечето случаи са причинени от твърде бавното изкачване в нивата, което
удължава това състояние.

Ученик: Позволено ли е да покажем Фа-лекциите, които сте преподали при
дадени обстоятелства, като например ваши срещи с отделни ученици или
когато ученици са съобщавали за различни ситуации и са задавали въпроси?

Учителят: Това не е добре! Изобщо не е добре! При някои специални
обстоятелства, когато не разрешавах на никой да направи аудио или видеозапис,
някои хора се опитаха да скрият магнетофон в джоба си. Човек се опитва да ме
излъже, но всъщност той просто залъгва себе си. Това е така, защото цялото ви
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самоусъвършенстване, както и цялостното ви подобрение, са процес, в който
усъвършенствате себе си. Всичко, което криете, е просто детинщина. Нещата,
които говоря при специфични обстоятелства, не се отнасят за нещата като цяло.
Така че няма ли да окажете намеса на другите, когато им покажете неща, които
нямат цялостно приложение? Нека ви кажа, принципите на Фа са необятни. Аз
преподадох Фа от гледната точка на цялостност и макроскопичност и не съм ви
разкрил подробностите. Ако го бях направил, за вас щеше да бъде много трудно
да се самоусъвършенствате. Вие сте един от тези, които се самоусъвършенстват в
Дафа и да бъдете отговорни към Дафа означава да бъдете отговорни към себе си.
Ако този Дафа се беше отклонил дори малко, вие нямаше да можете да се
завърнете. Ако Фа не беше праведен, вие нямаше да можете да се
усъвършенствате до Съвършенство.

Ученик: Научих се да гледам навътре в себе си и съзнателно елиминирам
лошите мисли в съзнанието си, но понякога, когато посоча лошите мисли на
някой друг, той се разстройва. Натрупвам ли карма като правя това?

Учителят: Това не е натрупване на карма. Добре е, че можем да забележим
привързаностите, които имаме, но не трябва да бъдем хора, които са прекалено
загрижени за всяко малко нещо.

Що се отнася до посочването им в другите, ако е било направено с добри
намерения, това е което е трябвало да направите. Не трябва ли да сте загрижени
за благополучието на другите, когато се самоусъвършенствате? Вие първо трябва
да мислите за другите. Когато видите пропуските на някой друг, защо да не му
кажете, тъй като той също се самоусъвършенства? Независимо как го приеме, ако
е необходимо да му го кажете, трябва да го направите. Вие сте имали добри
намерения и Учителят е видял това и не е необходимо да го показвате на другите.
В случай, че той не приеме това, което казвате, независимо дали го приеме или
не, вие сте докоснали привързаностите, които той трябва да елиминира и аз
мисля, че това ще послужи за катализатор на неговото подобрение. Той може да
не се просветли веднага до това, но може да го направи впоследствие. Ако тогава
той все още не се просветли до това, ще използвам устите на други хора, за да
насоча вниманието му към него. Ако все още не го разбира, той ще удари главата
си и ще получи голяма цицина. (Учителят се смее.) Просто се шегувам!
Всъщност самоусъвършенстването означава да се премахнат привързаности. Ако
искате да разберете как да се самоусъвършенствате, трябва да четете книгата
„Джуан Фалун” и да я препрочитате отново и отново. Би било ваш проблем, ако
откриете собствените си привързаности, но не желаете да ги елиминирате. Ако
не можете да ги откриете сами, но другите ви ги посочат и се разстроите, тогава
можете да потърсите в „Джуан Фалун”. Не трябва да я четете с някакво
намерение в съзнанието си, просто вземете „Джуан Фалун” и независимо дали е
на китайски, на английски, или на някой друг език, когато я отворите произволно
е гарантирано, че частта, която сте отворили, директно ще се отнася за вас.
Гарантирано е, че ще бъде така. Но не го правете като експеримент. Намерението
да експериментирате е много лошо; няма да бъде уважително спрямо Фа. Така
че, ако искате да го изпробвате, то няма да проработи или да ви помогне.
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Ученик: Изминаха две години, откакто започнах да изучавам Фа и Шиншина
ми се подобряваше. Но не съм преживял никакви големи физически изпитания.
Учителят все още ли се грижи за мен?

Учителят: Самоусъвършенствал сте се две години. Помислете: ако не бях се
погрижил за вас, вие щяхте да сте изоставили този път за самоусъвършенстване
много отдавна. Всъщност не трябва да се сравнявате с другите. Може да си
мислите: „Някои са се сблъскали с големи изпитания, като да бъдат ударени от
кола. И въпреки че колата е била повредена, те не са пострадали физически. Аз
също трябва да премина през такъв вид изпитание.” Всеки има различна
ситуация в самоусъвършенстването. Може да не съм аранжирал това за вас и
може да съм използвал други подходи, за да ви помогна да елиминирате карма.
Всъщност, ако всички изпитания бяха едни и същи, за вас нямаше да остане
нищо, което да усъвършенствате – щяхте да знаете всичко, веднага щом се
изправехте пред него. Ако нещата, с които се сблъсквахте, бяха абсолютно
същите като тези на някой друг и вие просто следвахте примера му, това нямаше
да бъде самоусъвършенстване. Така че ситуацията на всеки е много различна.

Ученик: Детето ми се привързва към слушането на аудиозаписите на
Фа-лекциите на Учителя. Освен това му ги пускам преди да го сложа в леглото.
Правенето на това ще направи ли така, че той да се чувства сънен винаги щом
слуша Фа като порасне?

Учителят: Не, няма. Справили сте се добре. Детето се радва да ги слуша,
защото неговата първоначална истинска природа ги разбира. Тези първоначални
неща постепенно намаляват и биват погребани след като децата достигнат
тригодишна възраст. Децата са все още доста невинни между три и шестгодишна
възраст. Те имат склонност да формират собствените си представи след
шестгодишна възраст.

Ученик: Как са били установени предопределените връзки за
самоусъвършенстване?

Учителят: Някои са били формирани на различни нива, а някои са били
формирани в това човешко място.

Ученик: В нашия регион материалите на Дафа все още не са били публично
разпространени в масови количества в обществото. Има ли някаква определена
причина за това?

Учителят: Всички се справяте добре в самоусъвършенстването си. По
отношение на формата вие по същество се самоусъвършенствате според формата
на Дафа и в това няма проблем. Що се отнася до материалите, някои райони
може да ги имат, а други - да ги нямат. В континентален Китай има райони,
където няколко десетки човека трябва да си споделят една книга, където има
краен недостиг на материали. Във вътрешността на страната в частност, книгите
наистина са недостатъчни. Има много голям недостиг на книги. Тези проблеми
ще бъдат разрешени.
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Ученик: Как можем да се справим по-добре с разбирането на Фа въз основа
на Фа?

Учителят: Най-голямата причина да не успеете да разберете Фа въз
основата на Фа е, че хората разглеждат Фа с обикновени човешки представи и
говорят за Дафа, използвайки обикновени човешки термини като външни хора.
Ако някой истински разбира Фа въз основата на Фа-принципите, това, което
казва, ще бъде Фа и неговото държание също ще бъде като на Дафа ученик. Това
е усърдното самоусъвършенстване. Той говори по различен начин. Той говори за
това как да бъде дори по-усърден, докато усърдно напредва в
самоусъвършенстването си. И все пак онези, които не могат да говорят за Фа въз
основата на Фа, го разбират само с възприятията си или се придържат към
състоянието на съзнанието на обикновен човек, в което просто чувстват, че Дафа
е добър и говорят за Фа от гледната точка на обикновен човек. Ето как е
обикновено. Разликите са доста значителни.

Ученик: Напоследък съм в лошо настроение и не мога да правя нещата
енергично. На мързел ли се дължи това?

Учителят: Бъдете усърдни! Развивайте се! Мога да ви кажа, че това е друго
проявление на демоничната природа и е причинено от мисловна карма. То ви
кара да останете точно в това състояние и блокира прогреса ви. Ако разберете Фа
въз основа на Фа-принципите и истински напреднете усърдно, ще пробиете през
него.

Ученик: Моят тригодишен внук обича да гледа снимката на Учителя и
символа на Фалун. Той казва неща като: „Фалунът се върти на Небето и на
земята, да постигнеш Съвършенство означава да се завърнеш у дома.” Но
бащата на детето често се намесва в неговото изучаване на Фа. Има някои
неща, в които не мога да се намеся директно.

Учителят: Първо трябва да проучите себе си за причините. Тъй като баща
му не го разбира и няма да му позволи да се самоусъвършенства, не го правете в
негово присъствие. Помислете: самоусъвършенстването е най-правилното нещо.
Тъй като баща му не го разбира и вие не можете да го обясните ясно, можете да
говорите с детето за това в някой по-късен момент. Вие знаете, че той не е
обикновено дете. Той е едва на три години, но думите му не са нещо, което един
обикновен човек може да изрече.

Ученик: Има ли някаква прилика между стремежа към успех на
обикновените хора и привързаностите, за които говорихте?

Учителят: Дафа на космоса е създал средата за съществуване на животите
на различните нива и е създал животи на различни нива. Хората просто се
намират на най-ниското ниво жизнена среда и са животи, създадени от Дафа на
космоса. На това ниво Дафа е създал за хората принципите, които трябва да
знаят. Що се отнася до прилики с Дафа, не мога да се съглася с вас. Стремежът
към успех може да е нещо добро за хората. Но това е за обикновените хора. Тук
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аз говоря за самоусъвършенстващите се. Самоусъвършенстващите се успяват да
се справят добре на работа и в училище, както се очаква от тях, но не са
привързани към това.

Ученик: Привързаност ли е да учиш усилено в училище, за да станеш първи в
класа си?

Учителят: Обясних този въпрос много ясно. Много деца не просто са
изучавали Фа добре, но освен това са първи или втори по успех в училище.
Много са така, има много от тях. Не е така, че те непременно са привързани към
академични постижения, но чрез усъвършенстване в Дафа те са стигнали до
разбирането какво трябва да правят. Те са способни да балансират добре
учебните занимания и Фа. Учениците трябва да се справят добре с домашните
си. Това произтича от разбирането на Фа; те знаят, че трябва да бъдат добри хора,
където и да се намират. Те знаят, че тъй като са ученици, трябва да учат усилено.
Тогава, естествено, те се справят добре. Докато учат усилено и изпълняват
задачите си, те ще бъдат приемани в добри училища или ще бъдат приети в
колеж. Това не се постига чрез привързване към добрите училища, или към
високите оценки, или към колежа. Често казвам това: когато хората са обсебени
от мисълта да направят нещо или искат да получат нещо, резултатът често е
точно обратния; когато просто мислите за това как да се справите добре с нещо,
то ще се получи по естествен път.

Ученик: Ако някой влага много време и усилия в работата си и се стреми
към съвършенство, привързаност ли е това?

Учителят: Ако се шляете на работа и не се справяте добре, мисля, че няма да
се чувствате добре, когато получите заплатата си. Това е, защото един
самоусъвършенстващ се трябва да бъде добър човек където и да е. Въпросът не е
да сте добър човек просто за да сте добър човек. Вие сте самоусъвършенстващ се
и би трябвало да сте способни да се справяте добре с всички тези неща. Ето как
трябва да бъде.

Ученик: Притеснявам се, че няма да успея в самоусъвършенстването. Реших,
че ако не успея в този живот, ще продължа да се усъвършенствам в следващия.

Учителят: Изглежда, че сте доста непоколебим, но всъщност изобщо не сте
непоколебим. Какво ще стане, ако сегашното ви състояние се появи отново в
следващия ви живот? Тогава отново ли ще отложите самоусъвършенстването си
за следващия живот? Трябва да сте решени да не пропуснете тази
предопределена възможност и тогава със сигурност ще успеете в този живот.
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Ученик: Вече стигнах до разбирането, че Фалун Дафа няма да бъде широко
разпространен сред хората в бъдеще. Тогава няма да е необходимо да продължа
да се усъвършенствам в следващия си живот. Правилно ли е това мислене?

Учителят: Казахте, че няма да успеете в този и че ще продължите да се
усъвършенствате в следващия си живот, но че в следващия ви живот няма да има
Фалун Дафа, така че тогава няма да има смисъл да се усъвършенствате. Но след
като сте предали въпроса си, това означава, че все още имате воля да се
усъвършенствате. Бъдете усърдни. Изоставете привързаностите си и се
усъвършенствайте истински. Кое е това, което не можете да изоставите? Знаете,
че нито едно събитие в този космос не е случайно. В човешкото общество се
случва такова значимо събитие – може ли това да е случайно? Не мога да разкрия
неща за бъдещото човечество, тъй като тогава ще идвате, за да ги научите,
водени от привързаност. Това би било да изучавате с привързаност. Мисля, че
причината да не можете да сте усърдни е, че все още нямате достатъчно
разбиране за Фа. Начинът да се разреши този проблем е просто да четете повече
книгата. Това отнема само малко от времето ви и дори не ви затруднява
физически или психически. Четете книгата повече, опитайте се да решите
проблемите си и вижте дали можете да напредвате усърдно и дали можете да сте
постоянни в усъвършенстването си.

Ученик: Поздравления към Учителя от практикуващите в Хонконг!
Изпитваме дълбоко съжаление за изопачения репортаж за Учителя и Фалун
Дафа от медиите в Хонконг. Изпратихме отворени писма до медията да
коригира своите неточни и изопачени репортажи. След като изслушахме Фа
лекциите на Учителя в Сидни и Нова Зеландия, ние практикуващите сме още
по-решени да продължим по пътя на Фалун Дафа на Учителя,
усъвършенствайки се истински и разпространявайки Фа.

Учителят: Благодаря на всички ви! (Аплодисменти) Не е възможно Фалун
Дафа да осигури копие от книгата на всеки човек по света и не е възможно да
осигурим копие от книгата на всеки от над един милиард души в Китай, и след
това да отсъдим къде трябва да бъде позициониран. Хората имат страна, която е
наясно, както и страна, която не е. Въпреки че на повърхността не са наясно,
всъщност всички те имат страна, която е наясно. Когато на хората се кажат
думите Фалун Дафа и Джън, Шан, Жен , в съзнанията им ще се появят някои
мисли. В зависимост от това какво си мислят в този момент, това може да
определи тяхното бъдеще и техните позиции. Така че независимо как е било
съобщено и как са се справили, както казах вчера, хората в почти всяко кътче на
света са чули какво е станало; всеки може да има свои собствени мисли за това.
Това не е просто нещо. С такъв сериозен Дафа, помислете: каквото и да е
написал журналистът, той ще трябва да понесе отговорността за стореното. И
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нещата не се ограничават до това, тъй като всеки един човек в обикновеното
човешко общество и всяко едно същество в бъдеще ще трябва да понесе
отговорността за всичко, което е направило. Това е абсолютна истина –
абсолютно реално е. Атакуването на Дафа само по себе си не е дреболия, тъй
като човешките същества са били създадени от този Фа. Ако човек се
противопоставя дори на това, какво ще стане с него?

Ученик: Аз, вашият ученик, се просълзих, след като прочетох книгата „Хон
Ин”, и тя ми беше много полезна. Това е още една безценна книга за нашето
усъвършенстване.

Учителят: В тази книга писах главно за неща в самоусъвършенстването и за
неща, свързани с Фа. Помислих си, че четенето ѝ би могло да ви помогне да се
подобрите и затова я публикувахме.

Ученик: По отношение на нещата, които се случиха в Пекин, всички ние
трябва да ги изтърпим и да бъдем непоколебими в Дафа.

Учителят: Разбира се, че е правилно хората да успяват да се усъвършенстват.
Но ако другите ви обвиняват, че следвате зъл път и вие останете безразлични,
бих казал, че това не е съвсем правилно. Това е, защото всеки наш ученик се
усъвършенства в Дафа и знае колко ценен е Дафа. Да цените Дафа означава да
цените себе си. В хода на изучаване на Дафа често ще се сблъсквате с някои
тестове, включително тестове в сънищата ви, в ежедневната ви работа или в
ежедневието ви. Те са като кратки изпити, проведени след период на изучаване,
които проверяват дали сте твърди и дали сте учили добре. И мога да ви кажа, че
ще има тестове в момента, когато вие в крайна сметка постигнете Съвършенство
в Дафа.

Ученик: Ако гените, които причиняват генетични болести, бъдат
премахнати, дали тези, които са засегнати от тях – например лабораторни
техници и деца, заченати впоследствие, включително онези в това измерение,
както и в други измерения – ще спечелят или ще загубят от това?

Учителят: Как да го кажа? Вие не сте способни да се докоснете до нещата в
други измерения. Хората постоянно изследват полето на науките за човешкия
живот, но това, което могат да разберат, е просто състоянието на най-външната
повърхност на човешкото тяло, която е формирана от молекули. И все пак хората
никога няма да разберат какво изгражда из основи човешкия живот. Макар
хората да се опитват да проумеят напълно човешкия живот и проучват какво
представлява животът всъщност, тези неща завинаги ще останат загадка за
човечеството. Няма как на хората да бъде позволено да узнаят тази информация.
Що се отнася до това дали хората ще бъдат освободени от болести, когато гените,
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които причиняват болести, бъдат премахнати – това не става точно по този
начин. Човешкото тяло има свои собствени фактори, които причиняват болести.
Освен това патолозите са открили, че болестите не са причинени от факторите,
за които някога се е твърдяло, че причиняват болести. Така че не е възможно
хората да не се разболяват.

От култивационна гледна точка, ако човек никога няма здравословни
проблеми, той със сигурност ще отиде в ада, след като умре. Защо? Ако човек
само създава карма, без да я изплаща, кармата, която той ще натрупа, би била
твърде голяма. Ето защо хората имат здравословни проблеми, беди,
неприятности в живота, изпитания и трудни моменти. Всичко това премахва
кармата на хората, намалява тяхната карма. Когато човек има здравословни
проблеми, бива премахнато сравнително голямо количество карма. Тогава добре
ли е човек да има здравословни проблеми? Разбира се, че не. Ако човек не беше
извършил тези лоши неща, той рядко би се разболявал. Тогава означава ли това,
че хората няма нужда да премахват гените-причинители? Всъщност хората могат
просто да направят, каквото желаят – това са човешки въпроси. Аз просто ви
казвам принципа. Хората винаги искат да изследват и винаги искат да
„напредват”. Хората винаги имат тези изкривени мисли, така че могат да го
направят. Съвременната наука е проникнала във всяка сфера на живота и е във
всяко малко кътче. Изглежда, че всичко живее и съществува за нея. Спокойно
направете този вид проучване, тъй като хората днес просто живеят в тази
обстановка. Това е просто вашата работа. Мисля, че трябва да дадете всичко от
себе си, за да я вършите добре. В това няма никакъв проблем.

Що се отнася до загубите или печалбите, които споменахте, те нямат нищо
общо със самоусъвършенстването. Вие просто си вършите работата. Вашата
работа и самоусъвършенстването ви са отделени, те не са едно и също. Вашата
работа не може да замести самоусъвършенстването ви. Но вашият шиншин и
вашето култивационно състояние ще се отразят на работата ви и на отношението,
което имате към всичко около вас.

Ученик: Ако космосът е подредена система и енергията е безгранична,
тогава как съвременната теория на хаоса се вписва в това устройство на
космоса?

Учителят: Всъщност независимо колко хаотично е всичко тук на човешкото
ниво, независимо колко философски школи съществуват – в древен Китай е
имало стотици философски школи , а и в наши дни съществуват различни теории
във философията и религията – каквото и да казват или правят, всички те са неща
от това ниво. Те не влияят на космоса. Ще ви дам пример. Може да звучи като
злословене по чужд адрес, но всъщност не е. Просто давам пример: бунището
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винаги излъчва различни миризми и вие не можете да го спрете. Това е просто
проявление на хаоса в това човешко място. Така че то няма пряка връзка с
космоса. Чрез хаоса можем да видим съзнанията на хората и можем да видим кой
все още има праведни мисли.

Ученик: Веднъж стоях в лотосова позиция осем часа и двадесет минути.
Оттогава накуцвам. Сега съм много по-добре. Сгреших ли наистина, че го
направих?

Учителят: Осем часа или повече не е нещо, което просто опитвате. Добре е
да практикувате повече в рамките на способностите си. Ако превишите лимита
си, но все пак настоявате да стоите в тази позиция толкова дълго или настоявате
да направите нещо по определен начин, разбира се, това сърце/желание за
самоусъвършенстване е много добро, но дали това не е друга привързаност? Ако
наистина сте привързан към седенето в лотосова позиция, това може да създаде
причина, която да ви накара да се просветлите до това и да го осъзнаете. Така че
според мен в самоусъвършенстването си не бива да имате никакви
привързаности, да настоявате да бъдете номер едно в нещо, или да се опитвате да
победите всички по продължителност на медитацията, нито да развивате каквато
и да е друга привързаност. Със сигурност ще стане обратното. Определено не ви
е позволено да развивате привързаности в самоусъвършенстването в Дафа –
позволено ви е само да елиминирате привързаности.

В случай че чрез продължително самоусъвършенстване сте способни
свободно да седите в лотосова позиция толкова дълго, а и имате време, тъй като
нямате нищо особено за правене в дома си, и можете да седите толкова дълго,
тогава мисля, че това е добре. Но има още нещо. Казвал съм, че нашият Дафа не
препоръчва самоусъвършенстване в състояние на продължително дълбоко
спокойствие (дин). Трябва повече да четете книгата, повече да изучавате Фа.
Трябва съзнателно да усъвършенствате съзнанието си и да се подобрявате във
Фа. Култивационните упражненията са помощни средства за постигане на
Съвършенство. Така че ако бяхте прекарали тези осем часа в изучаване на Фа,
мисля, че щяхте доста да се подобрите. Всъщност преди съм ви казвал, че когато
започнахме да преподаваме този Фа, ние взехме предвид въпроса как биха могли
хората да се усъвършенстват в обикновеното човешко общество. Тъй като
времето им е ограничено, много хора, които са заети с работа, определено нямат
време да медитират толкова дълго.

Всъщност съм говорил за това преди. Дори ако имате само половин час, за да
направите медитацията, аз няма да позволя да изостанете. Няма да изостанете по
отношение на нещата, които трябва да бъдат разрешени чрез правенето на
упражненията – нашата форма на самоусъвършенстване е създадена точно за да
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се пригоди към тази ситуация. Ако всеки ги правеше по осем часа всеки ден,
нямаше да сме способни да вършим работата си в обикновеното човешко
общество и другите нямаше да ни разберат. Това не би било редно. Това, за което
говоря, е принцип. То не означава, че не ви е позволено да правите това или
онова. Ако разполагате с много време и ви се отдава да правите медитацията
продължително време, не бих възразил. Имам предвид, че не трябва да правите
нищо с привързаности.

Моят начин на мислене е предимно източен. Току-що говорих по начин,
който засяга и двете страни на всеки въпрос през цялото време. Не съм сигурен,
че учениците от европеидната раса могат да го разберат. Разбрахте ли ?
(Аплодисменти) Добре. Когато преподавам Фа, моят начин на мислене често е
азиатски, затова исках да ви попитам.

Ученик: Ако едно същество е било създадено в Трите Сфери, много трудно
ли е за него да се усъвършенства отвъд Трите Сфери?

Учителят: Не непременно. Било е много трудно в култивационните пътища
от миналото. Може да се каже, че е било невъзможно. Макар да казват, че
предлагат спасение на всички съзнателни същества, истината е, че спасение е
било предложено само на онези, слезли от собствените им светове. Точно както с
Буда Шакямуни и Исус, които идват да спасяват хора – те предлагат спасение на
всички в рамките на собствените си раси. Но все пак е имало някои ограничения.
Понастоящем всички съзнателни същества в космоса се препозиционират. Така
че е вероятно да има възможности по темите [които повдигнахте]. Изцяло зависи
от това как дадено същество се отнася към всички тези неща.

Ученик: Нашият Дафа включва принципи от будизма, даоизма и школата
Чимън. Могат ли да ни ръководят Фа принципите, до които са се просветлили и
са утвърдили други Татагати?

Учителят: Не. Дафа обхваща всичко, но вие не можете да добавяте
принципите на който и да било страничен път, на което и да било странично
учение или на който и да било Татагата. Те могат единствено да отклонят
мисленето ви в грешна посока, тъй като не могат да бъдат поставени или
споменати в същата категория като Дафа на космоса. Фа е създал различни нива
на разбиране и на Статус на достижение. Всичко, което сте усъвършенствали в
Дафа, също има елементи от Фа, който утвърждавате и до който сами сте се
просветлили. Това е Статусът на достижение, който самите вие сте постигнали.

Нека между другото спомена това: някои от вас тук са новодошли, които все
още не са чели книгата ми, или сте били доведени тук от наши ученици или от
ваши роднини. Вие вероятно седите тук поради предопределена връзка. Но
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трябва да ви кажа, че нямам време да отговарям на вашите въпроси. Защо е така?
За мен не е така лесно да дойда тук, това е първия път, в който [моите ученици]
провеждат Фа конференция, бидейки тук от няколко години, и те имат много
въпроси относно своето усъвършенстване, на които да отговоря. Така че времето
е изключително ценно за самоусъвършенстващите се. Ето защо не мога да отделя
време за вас. Моля ви да разберете. Защо е така? Въпросите, които задавате, са
по-скоро въпроси на обикновени хора, а аз не се занимавам с нещата на
човешкото общество. Някой току-що попита: „Щом вашият учител е толкова
способен, защо не подпомогне икономиката на страната?” Всички знаят, че
развитието на човешкото общество се случва според редица закони. Какво ще се
случи на определен етап се решава от Боговете. Будите, Даосите и Боговете
отговарят за всички тези неща. Да се объркват нещата своеволно е абсолютно
забранено. Ако всички тези богове започнеха да правят каквото им хрумне,
светът нямаше да изглежда подреден, още по-малко с растяща икономика.

Но съдейки по зададения въпрос, първо, това не е един от нашите
самоусъвършенстващи се; второ, въпросът е провокативен; и трето, той
разсъждава за нещата от човешка гледна точка. Трябва ли боговете да правят
това, което хората искат от тях? Трябва ли небесата да правят това, което хората
поискат? От хората ли биват ръководени боговете? Вие мислите, че е важно да се
подпомогне икономиката на страната, но трябва да знаете, че боговете считат
други неща за по-важни! Знаете, че на хората им липсват благословии, защото
техният морал се е влошил и човешкото съзнание се е изродило толкова много.
Ако съзнанията на хората станат добри, те ще имат благословии и ще
благоденстват. Разбирате ли тези принципи? Хората са се изродили до такава
степен и все пак вие искате да получите това или онова. Кой ще ви го даде? Тук
нямам предвид някоя определена раса или някоя определена държава. Говоря за
основен принцип на Фа. Ето така работи. За да получат благословии, хората
трябва да намалят кармата си. Само с огромна добродетел хората могат да бъдат
преуспели и силни. Първо и преди всичко хората трябва да имат добри сърца и
по-малко карма. В противен случай не само икономиката ще западне; постоянно
ще се случват всякакви природни бедствия и човешки нещастия. Но бидейки
човек, той не е успял да разбере това и не знае, че всичко има своя подредба. Той
просто си мисли, че каквото и да пожелаят, хората могат просто да го направят.

Ученик: Тъй като лошите хора, които са отдадени на вършенето на
нередни неща, също са предопределени, може ли да бъдат извинени?

Учителят: Не, не може. Когато казваме, че всичко е предопределено, ние
имаме предвид факта, че животите на хората са аранжирани по определен начин.
Споменавал съм във Фа, че има две ситуации, при които съдбата на човек може
да бъде променена, аранжировката за него може да бъде променена. Едната е,
когато човек поеме по пътя на самоусъвършенстването. Вашият живот не е
включвал самоусъвършенстване, така че целият ви живот бива пренареден.
Другата ситуация е, че човек, който върши лоши неща, може да промени съдбата
си; безкрайното вършене на лоши неща може да промени дори
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предопределеността на целия му живот. Ако човек не прави лоши неща, той няма
да генерира карма. Ето защо, когато човек върши лоши неща, това може да
промени съдбата му и първоначалната подредба за него. Но това, което го очаква,
е пълно унищожение, слой след слой, за да плати за всичко, което е сторил.
Самоусъвършенстването наистина може да промени живота на човек. Няма друг
начин.

Ученик: Когато чета „Джуан Фалун”, често забравям много от неговите
дълбоки принципи, малко след като спра да чета. След като слушам
аудиозаписите на Фа лекциите, после не си спомням нищо.

Учителят: Това е нормално. От една страна това е така, защото в началото в
съзнанието ви има твърде много лоши неща. От друга страна, частта от вас, която
е получила Фа, си спомня. Това е частта от вас, която е била усъвършенствана
успешно. Докато постоянно напредвате в самоусъвършенстването – колкото
по-бързо напредвате, толкова по-бързо ще бъде отделяна тази част от вас, която е
завършила усъвършенстването си. Тя бива отделена веднага щом отговори на
стандарта. Щом бъде отделена, тя не може да комуникира с вашата повърхностна
част, която все още не е завършила усъвършенстването си. Ето защо чувствате, че
сте забравили всичко. Това означава, че част от вас си е отишла. Това е така,
защото щом е готова, покрива стандарта и изпълнява изискванията на Фа, тя се
издига. Частта, която се е издигнала, е бог и тя определено не може да бъде
смесвана с хората. Разбира се, това не е абсолютно. При онези, които в миналото
са се усъвършенствали в отдалечените планини и гори, не е било така, защото те
не са били в контакт с обикновеното човешко общество. Но Дафа учениците се
усъвършенстват точно в обикновеното човешко общество. Ако божествената
част правеше същите неща като човешката, това определено би било забранено,
така че тя трябва да бъде отделена. Независимо дали се справяте добре или зле
от тази страна, частта, която е била успешно усъвършенствана, остава пасивна и
не участва в човешките дела. Това гарантира, че частта от вас, която е била
успешно усъвършенствана, няма да пропадне и може само постепенно да се
подобрява. Това е най-добрият начин.

Ето защо понякога чувствате, че отново сте забравили и известно време след
преминаването на изпитание усещате, че по някакъв начин привързаността се е
завърнала. Просто частта от вас, която е била успешно усъвършенствана, частта,
която е покрила стандарта, е била отделена. Това е причината. Но не е изцяло
така. Когато непрестанно истински се усъвършенствате, промените във вашата
най-повърхностна човешка част стават все по-големи и по-големи, и вие ще сте
способни да помните все повече от Фа. Ето какво ще се случва за определен
период от време и то е нормално.
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Ученик: Чувствам се все по-малко и по-малко склонен да говоря напоследък,
и приемам твърде леко всичко, което правя. Също така имам склонност да
забравям неща. Нормално ли е това състояние?

Учителят: Има друг сценарий, който включва забравянето на неща. В
живота си сред обикновените хора, особено в Китай, много хора влагат всичките
си мисли в интриги и опити да спечелят предимство пред другите хора. Така че
мислите им и начините им на мислене са много лоши и в абсолютно
противоречие с мислите на един самоусъвършенстващ се. Хората са свикнали с
това. Винаги щом разсъждавате над даден проблем, съзнанието ви ще заработи
по този начин и ще се насочи към лошите мисли. Какво тогава можем да
направим за това? Първо изключвам тази част от мислите ви, така че да не бъде
толкова активна, като по този начин давам възможност на добрите ви мисли да
станат по-активни. Ето защо през този период от време ще откриете, че лесно
забравяте неща. Това е за ваше добро. Абсолютно неприемливо е, ако всеки път,
когато започнете да мислите, ви хрумват лоши идеи. Разбира се не казвам, че е
било толкова ужасно, но този начин на мислене просто не е правилен. Веднага
щом започнете да мислите, вие сте настроени да мислите по този начин, така че е
необходимо той да бъде променен. За определен период от време ще сте склонни
да забравяте неща. Това се прави за вашето усъвършенстване. Но то няма да
засегне работата или обучението ви. Ако откриете, че нещо, което сте направили,
не ви изглежда правилно, това вероятно има общо с вашето подобрение. Това се
случва, защото принципите на Фа постоянно се издигат. Ще откриете, че това,
което мислите за правилно в момента, може да не е абсолютно правилно, след
като се подобрите. И когато се подобрите още повече, ще откриете, че това, което
току-що сте разбрали, отново не е съвсем правилно. Ето какво състояние може да
изпитате. Тоест колкото по-високо се усъвършенствате, толкова по-правилно ще
бъде.

Ученик: Самоусъвършенстването започва от произхода на дадено същество
и продължава до постигането на Съвършенство; междувременно гонг
колоната расте от върха на главата, докато човек не постигне Съвършенство.
Каква е връзката между тези два процеса?

Учителят: Трансформацията на тялото от високоенергийната материя е
трансформацията на вашето първично тяло. Великите просветлени същества
притежават огромни количества енергия. Тази енергия се проявява като гонг
колона в самоусъвършенстването и представлява частта от Фа на практикуващия,
която се проявява видимо. Съществуването ѝ приема две различни форми.
Всичко необходимо за самоусъвършенстването, включително промяната на
молекулите в тялото му, трябва да разчита на тази енергия. Тя може да промени
всичко. Самоусъвършенстването в Дафа започва от най-микроскопичното ниво
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на живота. Но тъй като той е самоусъвършенстващ се, неговото външно тяло
също се променя; просто съотношението е много малко. То е приблизително
един процент.

Ученик: Самоусъвършенстването се постига от тялото от човешката
страна. Мисля, че принципите на Фа са станали по-ясни и получавам неща
естествено, без да ги преследвам. Правилни ли са това разбиране и това
чувство?

Учителят: Да! Това е много добро състояние. Когато достигнете това
състояние, се чувствате спокойни и усещате, че животът ви е пълноценен. Като
продължавате да напредвате, като разбирате все по-добре и по-добре принципите
на Фа, ще откриете, че самоусъвършенстването става все по-просто и по-просто.
Много неща няма да изглеждат толкова сложни, както когато сте ги разглеждали
от човешка гледна точка. Всичко ще бъде ясно от един поглед. Когато
обикновените хора влязат в противоречие, те спорят и не могат да се убедят един
друг. И все пак, когато не сте замесени в техния спор, щом ги погледнете
спокойно като страничен наблюдател, можете да прецените кой е прав. Ако
изобщо не сте част от обикновените хора и тогава погледнете техния спор, няма
да има нужда да чуете много от него и ще разберете всичко. Ще чувствате, че
няма нищо, за което спорът да си струва. Всичко ще бъде ясно от един поглед.

Ученик: Поради напредналата ми възраст ставите ми са схванати и ми е
много трудно да правя медитацията. За мен е невъзможно да направя дори
единичен лотос. Мога да практикувам само с леко кръстосани крака.

Учителят: Самоусъвършенстването не би трябвало да е проблем за хора на
каквато и да е възраст. Сама по себе си напредналата възраст не допринася към
предизвикателствата в самоусъвършенстването, тъй като възрастта на човек няма
връзка с култивацията. Независимо дали сте стари или млади, всички вие можете
да разберете Фа. Що се отнася до седенето в лотосова позиция, аз разбира се ще
го разглеждам по различен начин при по-възрастните хора. Ако никога в живота
си не сте сядали в лотосова позиция и вашите сухожилия и стави никога не са
били разтягани толкова много, какво можете да направите? Работете върху това
постепенно, не се тревожете и мисля, че накрая ще можете да го направите. Дори
хора, които са над осемдесетгодишни или наближават деветдесет години и които
никога не са сядали в лотосова позиция, могат да го направят. Опитайте и бъдете
напълно уверени в себе си. В миналото много често самоусъвършенстващите се
не са можели да получат Дао, докато не навършат осемдесет или деветдесет
години, или дори докато не навършат стогодишна възраст.
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Ученик: В бъдеще хората няма да знаят за този Фа и все пак в
„Стабилността на Фа” се казва: „Бъдещите поколения за хиляди години
напред трябва да се усъвършенстват в съответствие с начина, който лично
съм оставил за тях, ако искат да достигнат Съвършенство”.

Учителят: Когато говоря пред вас, мога да използвам само човешки език.
Този Фа няма да бъде променен никога в която и да е сфера, нито на което и да е
от нивата на Космоса. Той никога вече не може да бъде променен. Така че този
Дафа на космоса завинаги ще остане непобедим. Нещо повече, той има
способността сам да се поправя, постоянно да се хармонизира и да се
усъвършенства, за да не може никога да бъде покварен. Знаете, че хората не
заслужават да слушат толкова необятен Фа. Не е така, че Буда Шакямуни не е
преподавал истинския Фа или че Исус не е искал да го обясни изчерпателно на
хората. Просто на хората е позволено да чуят само толкова, защото в противен
случай те биха узнали истините на Будите и Боговете, а това не е позволено.
Днес ви разкрих толкова много небесни тайни. Ако постигнете Съвършенство,
преподаденото от мен е било казано само на Богове, а не на хора.

Спомените на онези, които не успеят да постигнат Съвършенство, в бъдеще
ще бъдат изтрити – на тях не им е позволено да знаят нищо от това. В този Дафа
всъщност има хора, които ще отидат в Рая Фалун, и той съдържа вътрешните
значения конкретно на този култивационен път. Така че дали тези неща ще бъдат
дадени на хората, или не, ще бъде решено в бъдеще. Но бъдещото човечество
няма да знае за самия Дафа или за мен. Хората ще го предават като легенда в
продължение на много години, точно както приказките, които хората разказват
векове наред. Те също така ще помнят сериозните уроци, оставени на хората,
когато съществата на това ниво бъдат окончателно поставени на своите нови
места.

Ученик: Фалун Гонг преподава Джън, Шан, Жен. Следователно трябваше ли
да се практикува Жен, когато се случи несправедливото събитие с учениците на
Фалун Гонг в Тиендзин?

Учителят: На този въпрос беше отговорено, така че няма да говоря повече за
това. Жен се проявява в цялостното поведение на един самоусъвършенстващ се,
но това не значи да не се предприемат никакви действия. Не трябва ли да отидем,
за да изразим мнението си, когато хората произволно вредят на един толкова
необятен Фа? Нека ви кажа отново: учениците, които отидоха в Пекин, не бяха
там, за да правят демонстрация или шествие; нямаше викане, нямаше
скандирания, нямаше лоши намерения. Всички те отидоха там с доброто
намерение да представят истинската ситуация пред управляващите страната.
Мисля, че тези неща трябва да бъдат направени. Те направиха това, защото
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почувстваха, че несправедливостите, сторени на Дафа учениците, са като
несправедливости към тях самите. [Те почувстваха]: „Когато го обвиняваш, че е
зло, това е все едно да обвиниш мен, че съм зъл.” Всички те мислеха по този
начин. Всички те искаха да възстановят репутацията на Дафа и да представят
ситуацията пред управляващите страната. Беше направено точно с тази мисъл.
Това не беше погрешно! Дали там отидоха твърде много хора? Бих казал, че не
отидоха толкова много. Тъй като има 100 милиона практикуващи, ако всеки от
тях отидеше там, това би било невъобразимо – Пекин дори не би могъл да побере
толкова много хора. От общо стоте милиона сред цялата нация, само около десет
хиляди души отидоха там. Нима са твърде много? Ако наистина го бяха
заклеймили като еретичен култ, мисля, че нямаше да има само десет хиляди
души. Има ли нещо погрешно в това да бъде представена истинската ситуация на
централната власт? В това няма нищо нередно! (Аплодисменти)

Казвали сме, че не се противопоставяме на правителството и не се намесваме
в политиката. Всички те се опитват да бъдат добри хора. Има ли нещо нередно в
това? Трябва ли [властите] все пак да настояват да ги обвинят, че са зли? Ако
всички те правеха същите неща като обикновените хора, човек би могъл да каже
всичко за тях и те вероятно не биха възразили. Но те истински се опитват да
бъдат добри хора, и все пак са обвинявани, че са зли – как може да не са
разстроени?

Ученик: От нивото на първичния дух на човек ли се определя колко
добросърдечен е той?

Учителят: Добросърдечието наистина е първичната същност на човека. В
този човешки свят то може да бъде наречено само отражение на вродената
доброта на човек. То е напълно различно от това на човешки същества, които са
се преродили изцяло от животни или други създания. Като човешки същества
всички са донякъде добросърдечни, тъй като всяко живо същество е покривало
критериите на дадено ниво, когато е било създадено в тази сфера. Но след
раждането хората формират най-различни представи, за да се установят в
обикновеното човешко общество. Те постоянно бранят себе си, бранят
дребнавите си интереси и постоянно нараняват другите. Така че тяхната
добросърдечност намалява все повече и повече.

Ученик: Будите са на най-високото ниво, а човечеството е на най-ниското
ниво. Колко нива има между Будите и хората?

Учителят: Изглежда, че не сте изучавали Фа. Вече много пъти съм
преподавал на учениците си за структурата на космоса. Можете да го проверите
в книгите ми. Тъй като темата е много обширна, отнема време да я обясня и това
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не е нещо, на което мога да отговоря изчерпателно в този момент. Противно на
това, което си представяте, Будите не са най-висшите. В миналото Богът на
най-високото ниво е бил без форма, той е нямал тяло. От перспективата на целия
космос, Боговете, които имат тела, са на средни или ниски нива. Започвайки от
по-високите нива и отивайки нагоре, всички гигантски Богове са без форма. Те
са като безформена плаваща материя, но притежават мисли и живот. Колкото
по-високи са нивата им, толкова повече енергия имат и толкова по-могъщи са;
колкото по-високи са нивата им, толкова по необятна е мъдростта им.

Ученик: Практикувам едва от половин година и не съм имал никакви реакции
или култивационни състояния от нашата практика. Дали е, защото Учителя не
се грижи за мен? Понякога си мисля, че може би съм човек с велико вродено
качество. Добре ли е да имам такива мисли?

Учителят: Може да имате една или друга мисъл и това е съвсем нормално.
Но не позволявайте тези мисли да се превърнат във ваши привързаности.
Освободете се от тях. Култивационният път на всеки има определени
аранжировки, така че просто продължавайте и се усъвършенствайте. Дафа е на
разположение на всички съзнателни същества. Ако като практикуващ, аз не съм
се погрижил за вас, това е мой проблем. Всъщност вие можете да видите
принципите на Фа и да се усъвършенствате според тях, въпреки че не можете да
почувствате да се променяте. Това не означава, че не се усъвършенствате. Някои
хора наистина са много чувствителни, докато други не са. Така че
култивационните състояния на хората са различни. Може човек да е с велико
вродено качество, а може и да не е. Ситуацията може да е всякаква.

Ученик: Ако някой се усъвършенства само до нивото на небесните
същества, трябва ли да чака, докато физическото му тяло умре, преди да заеме
полагащата му се позиция?

Учителят: Що се отнася до небесно същество в рамките на Трите Сфери,
неговото тяло не е изградено от най-големия слой молекули. Тялото му е
изградено от частици по-микроскопични от това ниво на човешки частици. Така
че той не може да вземе тяло от този слой. Но аз съм казвал, че няма такова нещо
като човек, който да постигне Съвършенство в рамките на Трите Сфери. Без да
излезе отвъд Трите Сфери за никого не може да се смята, че е постигнал
Съвършенство. Всъщност има някои хора, които са се справили сравнително
по-добре от другите – това означава, че те са добри сред обикновените хора и
имат по-малко карма или са извършили множество добри дела през животите си.
Дори без да се усъвършенстват, те се издигат до различни нива в рамките на
Трите Сфери, за да станат небесни същества. Това не изисква
самоусъвършенстване. Но те все пак трябва да слязат долу и да се преродят
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много години по-късно. Що се отнася до страничните пътища за
самоусъвършенстване, има други причини, поради които те не могат да излязат
отвъд Трите Сфери. Това си е тяхна работа и ние не се интересуваме от техните
неща.

Ученик: Тъй като ми липсва собствената гледна точка, когато се справям с
нещата, лесно се повлиявам от други хора. От липсата ми на усърдие ли е
причинено това състояние?

Учителят: Това е въпрос на рационалност. Като самоусъвършенстващи се,
вашата гледна точка трябва да бъде ръководена от праведни мисли.

Ученик: Да вършиш работата си добре свързано ли е със
самоусъвършенстването?

Учителят: Когато вършите неща сред обикновените хора, ако е просто
технически въпрос как да го направите добре и не касае вашия шиншин, мисля че
това няма нищо общо с вашето усъвършенстване. Ако проблемът, пред който сте
изправени, е свързан с вашия шиншин, тоест, ако това, което правите, може да
доведе до нещо добро или лошо, мисля че ще сте постъпили правилно, стига да
следвате стандарта за самоусъвършенстващ се, доколкото можете.

Ученик: Ограничена ли е още от законите във физическото измерение
частта от тялото, която е била преобразувана или частично преобразувана от
високоенергийната материя?

Учителят: След като бъде напълно преобразувана, няма да е ограничена.
Докато частта не бъде преобразувана, тя може да бъде повлияна от човешкото
измерение, може да бъде ограничена от това измерение.

Ученик: Консумирането на гореща храна ще доведе до прекомерна вътрешна
топлина, което води до настинки и кашлица, а прекомерното ядене ще доведе
до напълняване.

Учителят: Изглежда, че този въпрос е зададен от обикновен човек – това
няма нищо общо с един самоусъвършенстващ се. Като самоусъвършенстващ се
енергията освободена от тялото ви може да промени състоянието на тялото ви,
независимо дали го искате или не. В края на краищата, вие сте различни от
обикновените хора. Ако един самоусъвършенстващ се се притеснява от яденето
на гореща храна от страх, че води до прекомерна вътрешна топлина, това е
привързаност. Нещо повече, това не е точно така. Като самоусъвършенстващ се
трябва да разбирате Фа въз основа на Фа и да разглеждате себе си въз основа на
по-високи принципи. Ако все още разглеждате себе си, използвайки принципите
на обикновените хора, бих казал, че това не е съвсем правилно. Не е ли истина
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това? Това е шиншин проблем. Обикновените хора са тези, които се страхуват да
не се заразят с настинка или кашлица. Знам, че все още не сте започнал да се
усъвършенствате. Като самоусъвършенстващи се телата ви в крайна сметка ще
станат Чисто бели тела, ще излязат отвъд Трите сфери и ще се превърнат в тела,
изградени от високоенергийна материя. Не трябва ли да се придържаме към
по-високи стандарти по време на самоусъвършенстването си? Ако твърдите:
„Преди да отида там все още мога да използвам човешки представи, за да
разглеждам себе си и да поставям изисквания към себе си”, тогава завинаги ще
останете човек. И дори няма да разберете дали сте покрили стандарта или не.
Винаги трябва да се придържате към високи стандарти.

Ако искате да се усъвършенствате можете да опитате. В миналото някои
ученици не смееха да пият студена вода, а сега нямат проблеми да го правят. Те
се страхуваха от това или онова, а сега никой от тях няма никакви проблеми.
Нещата, в които хората вярват, са само човешки представи. Вчера дадох пример с
ученик, който ми каза, че е бил блъснат от кола. Раменете му, костите в тялото му
и тазът му били счупени. Бил е откаран в болница, докато е бил в безсъзнание.
От болницата казали, че ще му бъде трудно да се възстанови, че е в много лошо
състояние и че трябва да започнат да уреждат погребението му. Но на втория ден
той станал от леглото, без чужда помощ, и си тръгнал. Служителите в болницата
не могли да повярват. Лекарите питали: „Как успя да оцелее този човек?” А той
си отишъл у дома. По-късно от болницата искали да разберат как се справя този
човек и попитали: „Все още ли върви?” Те имали предвид: „Той все още ли може
да върви?” Казали на лекаря, че той вече не върви. Лекарят отбелязал: „Видяхте
ли, казах ви, че няма да може.” Но веднага след това му било казано: „Сега той
може да тича.” (Аплодисменти.) Разбира се, не можете да разберете това с
човешки представи. Тоест, като самоусъвършенстващи се, вие трябва да знаете
какво правите. Не бива винаги да бъркате себе си с обикновен човек.

Ученик: Предлагайки спасение на хората, Учителят е отворил толкова
широка врата. Защо това е засегнало толкова много богове в различни
измерения?

Учителят: Защото коригирам Фа! Всички те биват коригирани.
(Аплодисменти.) Всички същества препозиционират животите си за бъдещето.

Ученик: Някои статии съдържат извадки от оригинални думи на Учителя.
Как трябва да ги унищожаваме?

Учителят: Можете просто да ги изгорите. Тъй като сте
самоусъвършенстващи се ученици, вие нямате намерение да сте непочтителни и
може би нямате място да ги задържите. Що се отнася конкретно до ръкописни
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копия на книгата, някои хора ме попитаха какво да правят с онези, в които има
грешки. Всички те могат да бъдат изгорени, не е проблем. Фа е в различни
измерения от тези на буквите и огънят в човешкия свят не може да го докосне.
Унищожават се само хартията и мастилото, които са образувани от най-големия
слой частици.

Ученик: По-добре е да не се движим по време на медитацията. Ако
позицията на тялото се промени неволно и вече не е според изискванията,
можем ли да се нагласим, за да бъдем в правилната позиция?

Учителят: Да, можете, и нищо няма да бъде засегнато. Когато забележите
нещо неправилно, трябва да го коригирате. В противен случай, ако свикнете с
него, механизмите ще се разстроят, така че трябва да се коригира. Но това не
означава, че не може да има някакви малки разлики в движенията на хората. Не е
възможно движенията на всички да са абсолютно еднакви, все едно са по калъп.
Това определено не е възможно. Докато движенията на човек в общи линии
отговарят на изискванията, е добре. Постарайте се да правите упражненията
заедно. Когато правите упражненията, движенията трябва да са в синхрон.

Ученик: Ако правя два часа медитация, мога ли да разпределя времето по
половин час за сферично подсилване и половин час за цилиндрично подсилване
чрез редуване на двете длани и след това половин час за дълбока медитация?

Учителят: Ако не ви се оказва намеса или ако разполагате с много време и
сте способни да седите толкова дълго, нямам против. Но не позволявайте това да
засегне нормалния ви живот и не позволявайте да се отрази на работата или
ученето ви. Същевременно трябва да поставите на първо място изучаването на
Фа. Сами можете да се справите с тези неща. Не може да се каже, че грешите.
Всеки има различни ангажименти. Но се уверете, че поставяте на първо място
изучаването на Фа.

Ученик: На 57 години съм и практикувам Дафа повече от две години. Но
цикълът ми все още не се е възобновил.

Учителят: Ситуацията на всеки е различна и нещата няма непременно да са,
както очаквате. Но като цяло хората ще попаднат в ситуацията, за която говорих.
Не мога да говоря за отделни случаи. Ако бях говорил за това днес, то отново
щеше да се превърне в нещо с общ характер. Всеки е в различна ситуация и като
самоусъвършенстващ се не бива да му отдавате толкова голямо значение. Ако
продължавате да мислите за това, то ще се превърне в привързаност. Може би се
предполага да го имате, но е възможно да не се случи. Дори и да го имате, може
да не ви е позволено да го видите, тъй като то може да бъде преобразувано вътре
в тялото ви. Така че не му отдавайте голямо значение. И в двата случая е добре. В
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края на краищата ситуацията на всеки е различна. Не е като да можете да се
усъвършенствате, ако го имате, и да не можете, ако го нямате. Нещата не стоят по
този начин.

Ученик: Живеейки в Нова Зеландия, ми е много трудно да оцелея без да
получавам субсидия от правителството. Това ще доведе ли до загуба на
добродетел? Трябва ли да се върна обратно в континентален Китай, за да се
усъвършенствам?

Учителят: Еднакво е, където и да се усъвършенствате. Не ме е грижа за това.
Що се отнася до проблемите с препитанието ви, най-добре е, ако можете да ги
разрешите сам. Ако не сте способни да ги решите, тогава [вземането на
субсидия] не се брои за грешка от ваша страна, тъй като тази държава има
социално подпомагане в края на краищата. Но мисля, че независимо дали можете
да разрешите проблема или не, или къде се усъвършенствате, ако сте в такава
ситуация не трябва да ѝ отдавате голямо значение. Можете да постигнете
Съвършенство, където и да се самоусъвършенствате. Казвал съм, че трябва да се
усъвършенствате, докато се придържате колкото се може повече към начина на
живот на обикновените хора и интерпретирането на тези думи може да бъде
доста обширно. Ако мислите, че понастоящем е по-добре да се усъвършенствате
тук, просто го направете. Но мисля, че ако сте здрави и силни, трябва да се
постараете да разрешите проблема. Ако сте възрастни, не е нужно да го смятате
за нещо важно. Има много неща, които не са така, както изглеждат на
повърхността, и специалните случаи ще бъдат разглеждани специално. Тъй като
тази ситуация не е широко разпространен проблем, не искам да говоря твърде
много за нея.

Ученик: За какво се отнася изразът „пълна саможертва” в статията ви
„Съвършена хармония”?

Учителят: Това означава напълно да изоставите всичките си привързаности.
Докато имате привързаност, тя ще бъде като катинар, като врата, блокираща
проход, или като въже, което не ви позволява да отплавате. Вие трябва да
пробиете през всички тях. Разбира се, аз съм обяснявал как да се
усъвършенствате и как да изоставяте привързаности по време на
самоусъвършенстването. Да изоставяте привързаности не означава да изоставите
всички материални неща и да станете просяци. Значението не е такова. Няма да
повтарям това отново. Новите ученици сред вас, които все още не са наясно,
могат да прочетат книгата.

Ученик: През периода на Фа коригирането първоначално някои съзнателни
същества на високи нива възнамеряваха да извършат някои добри дела като
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помогнат на Дафа, но вместо това са се превърнали в пречки и сега също са
сред онези, които ще бъдат елиминирани.

Учителят: Нека кажа на всички, Фа бива коригиран, защото всички
съзнателни същества са се отклонили от Дафа. Тогава помислете: макар да се е
опитал да помогне да се направи нещо добро, няма ли той все още своите стари
представи? Тогава не са ли неговите критерии все още предишните? Така че за
него е по-добре да не прави нищо; в противен случай би довело до
неприятности. Ако настоява да прави така, това ще навреди. Ето каква е
причината за това, така че никой не може да му помогне. Но ако стриктно
изпълняват това, което искам да правят, това няма да е проблем – ще е
най-величественото нещо.

Ученик: В книгата „Хон Ин”, Учителят казва: „Обхващайки Десетте
посоки, от микроскопичното към безграничното // Небесната твърд е пред
погледа”. Мога ли да го тълкувам, че Учителят наблюдава космически тела на
изключително микроскопично ниво?

Учителят: Да, това е значението. Думата „безгранично” в израза „от
микроскопичното към безграничното” се отнася до най-голямата частица, която
далеч надминава частиците, които познавате. Всъщност, казано с прости думи,
не е ли дори вселената с голяма площ една голяма сфера? Тя е частица. Начинът,
по който гледам на съзнателните същества в космоса и на състоянията на дадено
същество, е различен от този, по който хората разглеждат обектите – те не биват
разглеждани еднакво. „Микроскопично” от друга страна, се отнася до
изключително микроскопичното; има и друго ниво на значение на „от
микроскопичното към безграничното”, което се отнася до най-микроскопичното.
„Безгранично” само по себе си също представлява огромност. „Разширявайки се
в Десетте посоки, от микроскопичното към безграничното” означава, че човек
трябва да види и най-голямото и най-малкото, и в същото време трябва да види и
най-обширното пространство. Концепцията на Буда школата за Десетпосочен
свят означава горе и долу плюс всички осем хоризонтални посоки – и така стават
десет посоки. Това е значението. Всичко може да бъде видяно само с един бегъл
поглед. „Обхващайки Десетте посоки, от микроскопичното към безграничното //
Небесната твърд е пред погледа” означава, че ако искате да видите ясно
космическото тяло, ето как трябва да го разглеждате. Разбира се, ще разберете
само толкова, колкото можете. Ще спра обяснението си дотук.

Ученик: Когато един човек разпространявал Фа сред колегите си, те казали,
че биха изучавали Дафа, ако той им докаже, че заболяването му е било
излекувано. Така че човекът отишъл в болницата за преглед, но резултатите не
били особено добри. Той е силно озадачен.
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Учителят: За да откриете причината, трябва да изследвате своя шиншин.
Съдейки от този въпрос, мога да кажа, че не сте изучавали достатъчно Фа.
Въпросът, който зададохте, изглежда прост на повърхността – той е практикувал
толкова дълго време и първоначално се е опитал да направи нещо добро, тогава
защо не е успял да утвърди Фа за другите? Не е толкова просто. В
самоусъвършенстването вашето подобрение и елиминирането на вашите
привързаности са от първостепенно значение. Що се отнася до това да помагате
други хора да получат Фа, това си е тяхна работа и е второстепенно. Вашето
подобрение е основното. Независимо какво правите, то не може да е отделено от
вашето собствено подобрение. Така че, когато попаднете на тези неща, трябва да
погледнете своя шиншин. Вие нямате симптоми на заболяване, не сте приемали
лекарства толкова много години и сте се чувствали здрав през цялото време. Така
че каква би била ситуацията, ако бяхте болен? Болестта би повлияла на вашата
работа, на живота ви и на обучението ви и нямаше да се чувствате добре през
повечето време. Не е ли така, когато човек е болен? Ако не сте били сигурни в
здравето си или ако имате силна привързаност към правенето на нещо, има
вероятност да получите фалшива диагноза. Случаят може да е точно такъв.
Самоусъвършенстването наистина е много сериозно – то е най-сериозното нещо.
От друга гледна точка, тези хора биха дошли да изучават, само ако видят, че
болестта ви е била излекувана. Какви подбуди биха имали те, за да изучават
Дафа? Това, което искаме, са хора, които идват да изучават Дафа, за да се
усъвършенстват.

Ученик: Мисля си да преподавам Фалун Дафа на децата, които учат
китайски език при мен, но от друга страна се притеснявам, че това може да е
опасно.

Учителят: Няма да има никаква опасност и това може само да им бъде от
полза. Децата няма да имат кармични проблеми или неща като преминаване през
тестове, както е при възрастните. Децата имат свои собствени ситуации и
абсолютно няма да има никаква опасност.

Ученик: Може ли самоусъвършенстващ се да си прави пломби на зъбите или
да си слага коронки?

Учителят: Няма проблем с това. Преди тези части от тялото ви да бъдат
променени, ако чувствате, че тези болни зъби не изглеждат добре, можете да им
направите пломби. Няма проблем с това. То е същото като да изберете какви
дрехи да облечете и да се опитате да сте спретнати – принципът е същият.

Ученик: Уважаеми Учителю, как да разграничим йоуей( с намерение) и ууей
(без намерение)?
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Учителят: Говорил съм за това преди. Йоуей и ууей в нашето
усъвършенстване в Дафа са различни от тези в методите за самоусъвършенстване
в миналото. В миналото всякакво поведение се е приемало за йоуей. Хората
приемали дори яденето и вървенето за йоуей, така че навлизали в състоянието на
транс, не се движели за дълги периоди от време и просто седели и медитирали.
Те мислели, че това е ууей. Ууей, който преподавам, е пътят на днешното
самоусъвършенстване в Дафа. Всички вие живеете в обикновеното човешко
общество и не е възможно да не правите нищо. Така че ние сме казвали, че
най-добрият начин за подобрение е като подобрим съзнанията си – това е
най-основното нещо. Всъщност, без значение дали са практикували ууей или
самоусъвършенстване чрез преминаване през трудности, тяхната крайна цел е
била да се подобри човешкото съзнание. Но днес аз директно се целя в
човешкото съзнание, позволявайки ви директно да подобрите съзнанието си, така
че самоусъвършенстването в Дафа е най-бързият начин.

Ууей в Дафа се отнася до това да не аранжирате преднамерено трудности за
себе си или да уреждате сами как ще се усъвършенствате, и да не настоявате да
правите определени неща, които смятате за добри, или да си търсите трудности,
да не настоявате да правите това или онова. Всички такива неща са йоуей. По
отношение на тези неща трябва да направите всичко възможно да поддържате
състояние на ууей и да се усъвършенствате естествено. Когато трябва да
работите, работете; когато трябва да четете книгата, четете книгата; и когато
трябва да правите упражненията, правете упражненията. Трябва да знаете, че
всички изникнали проблеми се проявяват в самоусъвършенстването ви в интерес
на подобрението ви. Постоянно се подобрявайте и постоянно четете книгата –
ето как се напредва усърдно в самоусъвършенстването. Всичко останало, което
искате и смятате за добро, полезно или какво ли още не, най-вероятно е
препятствие. Така че по този въпрос мисля, че като самоусъвършенстващи се в
Дафа, практикуването на ууей означава да не казвате и да не правите неща, които
не бива да правите.

Ученик: Докато изучавам Фа, понякога мога да се просветля до това защо
Учителя преподава по този начин. Нормална ли е тази реакция?

Учителят: Това е нормално състояние в самоусъвършенстването и тези неща
се случват на повечето. Има нещо конкретно, което правя, когато преподавам Фа.
И то е, че когато отговарям на въпроси, за които смятам, че не се отнасят
директно за повечето хора, а касаят само няколко човека, или които не са важни,
отговорът ми обикновено не се отнася до въпроса. Тъй като всъщност
преподавам Фа, не мога да говоря за неща, които не са полезни. Това, за което
говоря, ще остане за хората и всички съзнателни същества ще го слушат. Ето
защо не мога да се спирам на въпрос, който хората вече са разбрали. Затова
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говоря за други неща, като навлизам в тях чрез въпроса на практикуващия, неща,
които трябва да се знаят от повече хора и повече същества. Нещо повече, когато
преподавам Фа, щом открия, че сте го разбрали, докато съм отговарял на
предишните въпроси, въпреки че не съм приключил с четенето на въпроси от
вашите бележки, аз няма да ги прочета всичките, тъй като вече сте разбрали.
Тогава използвам този въпрос като преход към други теми. Ето как го правя
обикновено. Така че начина, по който преподавам Фа, е различен от това как
обикновените хора отговарят на въпроси.

Ученик: Понякога съм преживявал и съм се просветлявал до принципите на
съществуването и до законите на движението на материята и животите в
космоса. Какви са основните разлики между тези разбирания и Статуса на
Достижение, който ще постигна в бъдеще?

Учителят: Това е явление, което се проявява в съзнанието на човек, и се
случва често. Много ученици са разбрали различните принципи на Фа, както са
се проявили чрез Фа на различни нива, докато изучават Фа. Но е трудно да се
даде израз на такива разбирания. Щом бъдат описани с думи, те вече не са
толкова величествени – те изглежда се превръщат в обикновени човешки
принципи. Това е така, защото Фа на високи нива не може да бъде изразен с
човешки език. Аз ви преподавам само общото, докато истинското проявление на
принципите на Фа е различно. Така че понякога, когато можете истински да се
просветлите до това ниво на Фа принципите и всичко изведнъж ви стане толкова
ясно, това са вашите истински напредък, разбиране и издигане.

Много неща, до които сте се просветлили във Фа принципите, са правилни.
Това, до което се просветлите, без да се придържате към привързаностите си, е
правилно. Има също случаи, когато се вкопчвате в привързаностите си и
настоявате да намерите принципите, които отговарят на привързаностите ви. В
тези случаи е много вероятно привързаностите ви да накарат вашата мисловна
карма да създаде и даде проявление на фалшиви неща. Но това не са проявления
на Фа принципите, така че те са фалшиви. Само когато не се държите за каквито
и да било привързаности или представи, сте способни да видите истинските
принципи на Фа. Например, когато се опитвате да прецените Дафа с
привързаности, мислейки си, че това е правилно, това е погрешно, или когато се
съгласите с тази част, а имате проблеми с онази част, няма да можете да видите
нищо. Това е, защото Фа е свещен. На хората не им е позволено да съдят Фа
принципите или Буда принципите. Ето защо не можете да видите нищо. Що се
отнася до тези специфични неща или неща, до които сте се просветлили, има
голяма вероятност те да са свързани със състоянията, които сте изпитали на
различни нива, които все още са далеч от вашия окончателен Статус на
Достижение. Ако случаят не беше такъв, вие нямаше да задавате въпроси днес,
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тъй като щяхте да сте разбрали всичко. Така че това, което сте осъзнали, са
просто конкретните проявления на Фа принципите в различни измерения и на
различни нива.

Ученик: Може ли да попитам Учителя защо беше създадена новата музика
за упражненията? На практикуващите от европеидната раса им е трудно да
свикнат с нея.

Учителят: Това стана, защото оригиналната лента на оригиналния запис на
музиката се износи и трябваше да бъде презаписана. Качеството на лентите
щеше да бъде засегнато, тъй като всички оригинални ленти се износиха след
много дублажи. Докато стигне до вас, качеството може да се е влошило
многократно. Това е проблемът, с който се сблъскахме, така че направихме нов
запис.

Ако някои хора не са свикнали с новия запис, мисля че могат все още да
слушат старите записи. В това няма никакъв проблем. Също така няма проблем
да използвате и новите записи. Но учениците са почувствали, че новите ленти
звучат по-чисто, тъй като са записани наново. Тъй като този път оригиналната
лента е чиста, качеството на звука със сигурност ще бъде по-добро. Ситуацията е
такава. Когато правите упражненията няма да има никаква разлика в
самоусъвършенстването, освен разликата, която усещате.

Ученик: Учителю, моля ви разяснете ни термина „супер материя”.

Учителят: За това не може да се говори. Ако ви кажех за това, в бъдеще
човечеството можеше да успее да отвори това измерение. На хората не им е
позволено да отворят това измерение; на хората не им е позволено да знаят за
него.

Ученик: Тъй като не знам китайски не съм сигурен дали преводите са точни.

Учителят: Ако не знаете китайски можете да попитате ученици, които знаят
китайски, за значението. Но това ще бъде наистина трудно, тъй като при девет
лекции ще бъде много трудно други хора да преведат всичките за вас. За щастие
записи на моите лекции със симултанен превод са достъпни в САЩ и това
решава проблема.

Ученик: Работя в болница и се занимавам с пациенти всеки ден. Има ли
тяхната карма някакво въздействие върху мен?

Учителят: Когато кармата на даден пациент се проявява особено силно в
дадена област, пациентът може да прояви заболяване в тази част на тялото си.
Всъщност много хора имат много карма, само че тя не се проявява като
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заболяване. Проявява се като нещастие и дискомфорт в ежедневието им. Това е
много често срещано. С други думи кармата всъщност е навсякъде. Това обаче не
засяга вашето самоусъвършенстване и работната ви среда в болницата няма да ви
повлияе. Тъй като това, което усъвършенствате, е гонг, този вид карма не може да
ви се намеси.

Спомням си, че имаше един ученик в САЩ, който специализираше
анализиране на патогени и извършваше тестове и отглеждане на микроби. Той
открил, че микробите на стъклените слайдове, които докоснел с ръката си,
умирали. С други думи енергията, която се излъчвала от ръцете му, убивала
микробите. Може да възникне такова състояние. Тъй като нашата енергия е гонг
и е придобита чрез самоусъвършенстването ви и носи вашия образ и мисли, вие
просто трябва да мислите в съзнанието си, че правите експеримент и не желаете
да ги убивате и гонг няма да го направи. Някои ученици развиват други мисли.
Не бива всеки ден да мислите: „Вируси, ще ви убия веднага щом се появите.”
Определено не мислете така, в противен случай ще се формира привързаност. Не
му се намесвайте. Той по естествен път знае как да ви защити, тъй като е продукт
на самоусъвършенстването ви.

Ученик: Обикновено мога да се придържам към повечето от стандартите
за практикуващ, но в сънищата си често правя нещата с нисък шиншин и се
карам с другите хора.

Учителят: В обикновени ситуации, когато сме с ясно съзнание, можем да се
контролираме и да се справим добре. Но такава дисциплина не означава, че сте
се справили напълно с шиншин тестовете си. Може би сте се справили добре,
защото сте се опитвали да запазите репутацията си или защото вашите
разсъждения са определили, че трябва да го направите по този начин, но в
действителност съзнанието ви може да не е достигнало това ниво.
Повърхностната причина ви е позволила да се въздържите рационално. Но
поведението ви не е станало наистина толкова стабилно и затова на този етап ще
имате тестове в сънищата си. Всъщност това е също и ясен знак за вас, че трябва
да работите повече по въпроса. Ето какво означава. Сънищата не са
самоусъвършенстване, но са тестове за вас и са вид изпитване на вашето
самоусъвършенстване.

Ученик: Хората винаги казват, че да се вярва в Буди, Даоси, Богове и
призраци е „суеверие”. Как трябва да им обясним тези неща, когато
разпространяваме Фа?

Учителят: Няма никаква нужда да им говорите за тези неща. И това е,
защото вие разпространявате Фа, за да могат хората да получат Фа, а не да ги
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отблъснете. Както знаете, когато говорите на толкова високо ниво, то е все едно
да отблъсквате хората. Когато започнахте да се усъвършенствате, вие също
започнахте с разбиране за принципите на най-ниските нива на Фа. Тъй като Дафа
определено започва с това да учи хората как да бъдат добри, точно от там трябва
да започнете да говорите. Този Фа може да лекува хората и да ги поддържа
здрави и може да превърне човек в личност с високи морални ценности. Можете
просто да започнете да говорите за принципите и този човек по естествен път ще
разбере останалото, докато се подобрява. Ако директно започнете да говорите за
неща, които са на твърде високо ниво, на него ще му е трудно да ги приеме и в
резултат на това няма да изучава практиката.

Ученик: Дали да си неспособен да правиш това, до което си се просветлил, е
„съзнателно да вършиш нередности”?

Учителят: Това се случва, защото човек не гледа на себе си като на
самоусъвършенстващ се. Много хора не успяват да имат добро разбиране какво
се е случило, когато преминават през изпитание, но след като се успокоят те
осъзнават нещата. Това също се брои за осъзнаване, само че не сте били
способни да го разберете в онзи момент. Ако след като сте го разбрали, все още
не можете да действате подобаващо, това означава, че самоусъвършенстването ви
не е солидно. Ако можете да се преборите, когато проблемът възникне отново,
ще се счита за преминаване на теста. Ако обаче не можете да го преминете дори
след като сте осъзнали всичко, тогава трябва истински да положите непреклонни
усилия да се подобрите.

Ученик: Самоусъвършенствам се от четири-пет години. Как да разбера на
какво ниво съм в самоусъвършенстването?

Учителят: Има хора, които изобщо не могат да усетят нищо. Ключът е да се
възприемате като практикуващ. Не мислете, че ви остават много години живот и
че можете да не бързате и да се усъвършенствате бавно. Макар да се
усъвършенствате и да не можете да оставите Дафа, вие не сте се отдали
истински. С други думи не напредвате усърдно. Така няма да стане! Тъй като
Дафа е свещен, не можете да го разглеждате с такава нагласа. Човек не бива да се
отнася по този начин дори към по-маловажен Фа и към малките пътеки. Тъй като
това е Дафа, вие трябва осъзнато да го цените. Това, което той ви дава са неща,
които малките пътеки никога не биха могли да ви дадат, така че вие на свой ред
трябва да се отнасяте към него с дължимото внимание.

Ученик: Моята демонична природа е доста силна и обстановката около мен
не е добра. Как трябва да се справя с това?
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Учителят: Мисля, че и двете неща са свързани с вашето
самоусъвършенстване. Това или ви помага да премахнете карма, или ви помага
да подобрите своя шиншин. Така че трябва да ги разглеждате по правилния
начин. Някои хора са в ужасно трудни ситуации, но те със сигурност са нещо
добро за вас, тъй като сте самоусъвършенстващи се. Причината, поради която
мислите, че те не са добри за вас, е, че не сте се отърсили от човешката си
страна. Чувствате, че към вас се отнасят несправедливо и смятате, че този човек
не би трябвало да се отнася към вас по този начин, а вместо това трябва да се
отнася към вас по-добре. И все пак от гледната точка на практикуващ, ако всички
се отнасяха към вас толкова добре, как щяхте да се самоусъвършенствате? Как
щяха да бъдат разкрити вашите привързаности? Как щяхте да се подобрите? Как
щяхте да елиминирате карма? Не е ли това въпросът? Така че не трябва да
изпитвате негодувание или съпротива, когато се сблъскате с такива
предизвикателства. Трябва да ги разглеждате по правилен начин, тъй като сте
самоусъвършенстващи се. Аз съм различен от вас; ако някой се отнася към мен
по този начин, или ако някой се отнася към Дафа по този начин, това е зло, което
вреди на Фа-коригирането.

Ученик: През юни 1997 г., когато съпругът ми преминаваше през изпитание,
отстраняващо карма, имаше симптоми, които наподобяваха тези на инсулт.
Той продължи да гледа видеозаписите на Фа-лекциите. След двадесет и един
дни успя да стане от леглото, за да слуша Фа-лекции. В началото на 1998 г.
успя да преодолее физическите предизвикателства и се присъедини към
изучаването на Фа и груповото правене на упражненията на мястото за
практика.

Учителят: Тези неща са се случили, защото той не е бил усърден, когато е
изучавал Фа. Но тъй като е започнал да се самоусъвършенства, трябва да се
отнасям към него като към усъвършенстващ се. Въпреки че той не е бил
достатъчно усърден, като негов Учител, аз, се отнесох към него като към
самоусъвършенстващ се. В края на краищата той е изучавал и се е
самоусъвършенствал. Състоянието, в което ви оставя инсултът, обикновено е
доста сериозно и много хора остават наполовина парализирани. При все това
неговите симптоми са били доста леки. Ако той беше успял да разглежда себе си
с праведни мисли, вместо да мисли за себе си като за някой, който има
здравословен проблем, мисля, че нещата нямаше да се случат по този начин. Ако
можеше да направи това, ситуацията му щеше да бъде дори още по-добра. От
друга страна е напълно възможно той да е имал много карма в това отношение и
е било необходимо да я премахне по този начин. В допълнение, тези неща се
случват, за да се види дали все още сте непоколебими в тази ситуация. Така че,
това също би могло да бъде причината. Различните ситуации водят до различни
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състояния в самоусъвършенстването и всеки човек е различен. Но моето
най-голямо притеснение е дали можете да се държите като
самоусъвършенстващи се или не. Чрез тази ситуация ние можем да видим, че той
все още изглежда, че се учи и се самоусъвършенства, и че все още има
привързаности, които трябва да премахва.

Освен това, ако членовете на неговото семейство също са практикуващи и се
отнасят към тези неща като към нещо сериозно, това е привързаност и това също
ще ги удължи. Тъй като самоусъвършенстването взема предвид вашето достигане
до Съвършенство и е отговорно за вашето подобрение, то не е отговорно само за
него и не унищожава само неговата карма, но също така трябва да премахне
вашите привързаности. Вие трябва да сте истински самоусъвършенстващи се, да
бъдете истински усърдни и да сте способни да изоставите всичко. Тогава вижте
какво ще стане. Ако държите на определени неща твърде много, това ще се
превърне в голяма привързаност и на свой ред ще повлияе на другите хора.
Трябва да обръщате внимание на тези неща. Разбира се, всички тези неща, за
които говоря, може да не се отнасят за вашия случай; вашата ситуация може да е
различна. Това означава, че не трябва да се привързвате [към това, което казах].
Това, за което говорих, са принципи на Фа. Това означава, че не бива да се
привързвате, тъй като това, което казах са принципи на Фа.

Ученик: По време на самоусъвършенстването как мога да отговоря на
различните изисквания, които Дафа е определил за нас на различните нива?

Учителят: Много практикуващи имат същата мисъл. Трудно е напълно да
покриете изискванията към вас в определено състояние на съществуване, или да
покриете стандарта на тази сфера. И това е така, защото да сте човек е нещо,
което оставих за вас, за да можете да продължите да се самоусъвършенствате
сред обикновените хора. Ние започваме от най-лошите привързаности и ги
премахваме една по една. Определени неща се отстраняват постепенно, слой по
слой. След като е премахнат един слой, има друг слой и това продължава, докато
не се стигне повърхностния слой. Когато всичко бъде премахнато, вие ще
достигнете Съвършенство. Преди всичко да бъде отстранено вие все още ще
имате човешки навици и човешки състояния. Това е единственият и най-добрият
подход, който мога да осигуря, при който вие можете да живеете сред
обикновените хора и да се самоусъвършенствате сред тях. Означава ли това, че
щом все още имате обикновени човешки неща можете да бъдете небрежни от
сега нататък? Не, не означава! Това, което ви казах, е първопричината за това, но
вие трябва постоянно да сте усърдни и да поставяте стриктни изисквания към
себе си – ето това е самоусъвършенстване. Ако се отпуснете, това няма да се
брои за самоусъвършенстване. Или най-малкото няма да напредвате усърдно. Ето

47



как работи това. За да бъде отстранен всеки слой от обикновени човешки неща,
вие трябва да се самоусъвършенствате и самите вие да полагате усилия.

Ученик: Когато разпространяваме Фа, какво трябва да направим, за да не
добавяме човешки неща към Дафа?

Учителят: Докато имате човешки привързаности, те могат да се проявяват.
Ключовото е как премахвате привързаност или човешка представа, след като
осъзнаете, че я имате. Това е най-важното нещо. Ако откриете, че има проблем, и
успеете да го отстраните, само по този начин нещата, които правите са най-добри
и най-свещени.

Ученик: След като животите са създадени в космоса, към кое ниво на
космоса принадлежат онези, които не са паднали? Към кое небесно царство
принадлежат те?

Учителят: Космосът е толкова необятен, а Фа го обхваща целия, Фа е създал
всички светове. Те са много повече от прашинките или песъчинките, които
можем да видим, неизмеримо и неизброимо много повече от тях. Има безброй от
тях дори в една песъчинка. Всяко космическо тяло може да създава животи –
създаването на живот не зависи от нивото или небесното царство. Това, което
споменах за животите, които пропадат надолу, е рядка ситуация, която се случва
на по-малко от един на 100 милиарда, и нещо повече, това е нещо, което се
случва през огромен период от време. Има неизброимо много животи в небесата,
и все пак колко животи има на Земята? Това не е нещо, което може да бъде
разбрано с човешко мислене.

Ученик: Докато има Буди има и демони. Човек може да се
самоусъвършенства в Буда, само когато има демони. Ще бъде ли унищожен
човек, който се е преродил след като е бил демон, дори ако не извършва нищо
лошо?

Учителят: В този космос има Крале на демоните, както и Крале на Фа.
Кралят на Фа е Татагата. И така, на определени нива те съжителстват по начина
на взаимно пораждане и взаимно потискане. Но всъщност няма толкова много
демони. Праведните Богове са навсякъде. И това е така, защото отрицателното не
може да да победи положителното, въпреки че отрицателното съществува. Така
че, демоните са продукт на космоса и без демони вие наистина не бихте могли да
се самоусъвършенствате. Знаете, че в самоусъвършенстването сред обикновените
хора, хората могат да ви причинят много неприятности с тяхната демонична
природа, а вие постоянно се подобрявате и напредвате. Когато достигнете
по-високи нива, човешките същества повече не могат да ви създават проблеми.
Това е така, защото щом хората ви видят, техните малки, обикновени човешки
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неща вече няма да бъдат ефективни, тъй като са доста слаби и вие ще сте се
самоусъвършенствали до дадено ниво. Онези, които ще ви се намесват, ще
изглеждат като хора, но са контролирани от демони. Ще има демони на различни
нива, които ще контролират хората, за да създават препятствия във вашето
самоусъвършенстване и да ви пречат да се самоусъвършенствате. Но именно
препятствията, предназначени да ви пречат да се усъвършенствате,
представляват най-добрата възможност за вас да премахвате карма и да се
подобрявате. Ето как гледаме на това.

Що се отнася до тяхното прераждане във Вселената и вършенето на всякакви
лоши неща, може би знаете, че в самоусъвършенстването в Тантризма има
елементи на самоусъвършенстване на демоничност. Защо се изисква
усъвършенстване, за да се превърне човек в демон? За да се самоусъвършенстват
в Крал на демоните, те също трябва да се отърват от различните обикновени
човешки емоции, различни привързаности и човешките привързаности в
самоусъвършенстването; само тогава могат да достигнат тази сфера. Защо тогава
те стават демони? Те не усъвършенстват Шан, следователно са Крале на
демоните. Те са покрили този стандарт и са достигнали тази сфера, но са Крале
на демоните. Ако някой върши всевъзможни злини сред обикновените хора, няма
значение дали първоначално е бил Бог или демон – той ще бъде изправен пред
унищожение. Ситуацията е такава. Ако демон се прероди като човек, но не вреди
на човечеството, той не може да бъде унищожен. Ако е способен да получи Фа,
той може да се самоусъвършенства по същия начин и дори да постигне
Съвършенство.

Ученик: „Човек не може да продължи да се самоусъвършенства, след като
достигне състоянието на Отключване на Гонг“. Означава ли това, че човек не
трябва повече да прави упражненията или да подобрява своя Шиншин?

Учителят: Това се случва, защото вие сте утвърдили и сте се просветлили до
вашия Статус на достижение. Веднъж щом постигнете Просветление вие няма
вече да имате човешки мисли. Вместо това ще имате напълно различен начин на
мислене и различно състояние на съществуване. Вие ще сте способни да виждате
всичко, което е по-ниско от вашата сфера; ще можете да виждате всичките тези
нива. Това е напълно различно от онова, което можете да си представите сега
като човешко същество. Веднъж щом сте утвърдили и сте се просветлили до
вашия Статус на достижение, процесът на самоусъвършенстване приключва.
Едно същество не може завинаги да съществува в състояние на
самоусъвършенстване. Това е процес на завръщане от това човешко място до
оригиналната ви позиция, а не е безкраен процес, през който дадено същество
преминава.
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Ученик: След достигане на отключване на Гонг на ниско ниво, как може
човек да поддържа това ниво и може ли все още да се самоусъвършенства до
по-високи нива в същия си живот?

Учителят: Защо бихте достигнали отключване на Гонг на ниско ниво?
Абсолютно не съществува Статус на достижение в рамките на Трите Сфери. Но
аз искам всички вие наистина да постигнете Съвършенство, така че макар много
от вас да са достигнали състояние на Просветление, не съм отключил нито един
от вас, защото имам цялостен план за това. Подредбите за вашето
самоусъвършенстване в основата си са направени систематично и според това
какво можете да понесете и какво сте донесли със себе си. Това е доста прецизно
и не е нещо, което може да бъде разбрано с човешко мислене. Ако сте парче
стомана, със сигурност няма да ви накарам да се превърнете в парче желязо.

Ученик: Постигнал ли е Статус на Бодхисатва шестият патриарх на Дзен
Будизма? Дали съревнованието с Шъншиу е била неговата привързаност?

Учителят: Той е Архат с начално достижение. Това няма нищо общо с
нашето самоусъвършенстване. Това, на което ви уча, е великият Фа, великият
Дао, но вие настоявате да питате за малките пътеки. Тъй като самият
Бодхидхарма не е бил Буда, а Архат с Праведно достижение, най-високото ниво,
което учениците му са можели да достигнат, разбира се, било само Архат. Тъй
като не е бил Буда, как принципите, които е преподавал, биха могли да бъдат
принципи на Буда? Разбира се, че не биха могли. Всъщност, дали ще е
Бодхидхарма или петимата Патриарси след него, за всички тях са се грижели
Буди. Ако не е било така, той дори е нямало да успее да достигне статуса на
Архат. Това, което Бодхидхарма е преподавал, не е било Буда Фа, а само
принципите на статуса на Архат, до които той се е просветлил в своята сфера.

Що се отнася до спора му с Шъншиу, той е проявление на човешките
привързаности в тяхното самоусъвършенстване. Смятам, че постепенно
просветление или внезапно просветление – всеки подход към
самоусъвършенстването е добър. Мисля, че това се е случило поради
състоянието на съзнанията им. Казано по-просто, не е ли въпросът само в това
дали разбирате всичко внезапно, или постепенно? Така че, що се отнася до
незабавното постигане на Съвършенство или постепенното постигане на
Съвършенство, стига да можете да се самоусъвършенствате до Съвършенство,
който и да е начин за практикуване на праведно самоусъвършенстване е добър.
Не е ли това същата идея? Това е било просто спор относно подхода към
самоусъвършенстването. То е същото като при хората, които подкрепят
религиите: правилно е, когато се разглежда от човешка гледна точка, но щом се
погледне от перспективата на Бог или Буда, всичко е привързаности. Дали
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поддържането на религия само по себе си би позволило на човек да постигне
Съвършенство при самоусъвършенстване? Кои ваши привързаности могат да
бъдат премахнати като правите това? Нито една. Точно обратното, това добавя
друга привързаност – привързаността да поддържате самото нещо. Ето защо
Шакямуни е казал, че всички пътища с намерение са илюзорни като мехурчета,
тъй като съдържат намерение. Това, че поддържате дадена религия не означава,
че подкрепяте Буда. Идеята определено не е такава. Това е нещо, което хората са
измислили, използвайки човешкото мислене.

Ученик: Има ли някой сред нас, който е достигнал състоянието на
полуотключване на Гонг?

Учителят: Да, има хора, които са в състояние на постепенно просветление и
то, всъщност, принадлежи към полуотключването на Гонг. Просто степента е
различна. Има много хора, които се намират в това състояние.

Ученик: Аз съм човек, който знае много малко за Фалун Дафа. Ако се
самоусъвършенствам с желанието да стана Буда в бъдеще, привързаност ли е
това?

Учителят: Разбира се, че е привързаност. Задължението на ученика е да се
учи. Докато се учите добре, вие естествено ще получавате добри оценки и по
естествен път ще можете да отидете в колеж. Ако се справяте добре с работата
си, то естествено ще имате постижения. Желанието ви да се
самоусъвършенствате не може да се разглежда като погрешно само по себе си.
Желанието да станете Буда само по себе си означава, че искате да се завърнете
към своята първоначална, истинска същност, което е крайната цел на един живот
в космоса. Как може това да е грешно? То е същото като хората, които искат да се
приберат у дома – как може това да е грешно? Това не е грешно. Но ако в
съзнанието си винаги си мислите: „Искам да се самоусъвършенствам в Буда.
Кога ще мога да се самоусъвършенствам в Буда? Просто трябва да се
самоусъвършенствам в Буда“. Наличието на толкова силни мисли е
привързаност.

Сега в будизма хората не знаят много неща. По-старите будистки монаси са си
отишли, а новите монаси, които са се върнали към светския живот за толкова
дълго време по времето на Културната революция, са се завърнали, за да станат
монаси и игумени след Културната революция. Съществува огромна пропаст и те
не знаят всичко за истинското самоусъвършенстване, което се практикуваше в
миналото. И особено откакто будизмът премина през няколко изпитания на Фа,
най-оригиналните неща са напълно изгубени или не са разбрани. Всъщност се
смята, че всяко поколение на Дзен будизма върви в задънена улица и дори
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Бодхидхарма е признал, че ще има само шест поколения – и че след тях няма да
има Фа. Неговият Фа не би могъл да бъде предаден по-нататък и също така е
нямало да бъде полезен за хората. И все пак хората днес упорито се придържат
към него. Изминали са почти хиляда години откакто Шестият патриарх Хуейнън
е постигнал Тишината и след това той не е бил признат, въпреки че е бил
предаден по-нататък. Изминали са шестдесет поколения оттогава, а хората все
още упорито се придържат към него. Това, което е преподал Бодхидхарма, е
Архат Фа. Архат Фа е най-близо до Трите Сфери, така че е най-ниският. Най-
низшите принципи на Фа са най-близо до човешките философски теории, така че
е лесно да бъдат възприети от хората. Ето защо много хора мислят, че са
получили най-висшите философски истини и подхождат към тях и ги разбират
както биха разбрали принципите на обикновените хора. Такава е ситуацията
понастоящем.

Ученик: Защо е позволено на съзнателните същества да знаят
основополагащия Дафа на космоса?

Учителят: Защото всички те ще станат Богове, след като постигнат
Съвършенство. Всички онези, които не могат да постигнат Съвършенство, ще
трябва да бъдат пренаредени, обновени или отстранени от историята преди да
започне новата история. Нека ви кажа, че въпреки че ви разкрих толкова много
Небесни тайни и ви преподадох толкова необятен Фа, всъщност, аз говорих само
в общ смисъл, използвайки човешки език и същината на истинските принципи на
Фа е все още непозната за вас. Това, което знаете и за което сте наясно– това е
онази част от вас, която успешно се е усъвършенствала. Това също така е тази
част от принципите на Фа, която трябва да знаете на своето ниво. Това не
означава, че абсолютно всичко на това ниво ви е показано. Това е така, защото на
хората в този свят не им е позволено да знаят истината. Било е така през цялата
история на космоса. Така че те могат да знаят само това, което трябва да знаят.

Ученик: Когато даден живот пропадне, това означава ли, че не е изпълнил
критериите на това ниво в самоусъвършенстването си?

Учителят: Не, това не е така. Ако не можете да се самоусъвършенствате до
този Статус на достижение, изобщо няма да сте способни да стигнете до там.
Животите, създадени директно в тази сфера естествено покриват критериите на
тази сфера. Ако даден живот е породил определени мисли или е извършил
определени неща, които не е трябвало да извърши на това ниво, това може да е
причината той да пропадне. При все това, не е толкова просто. Човешките мисли
са много активни и могат да пораждат всякакви идеи. Причината е, че бъркотията
от представи, създадена след раждането ви и всички видове карма оказват
влияние. Без тези неща бихте установили, че човешкото съзнание е ясно и чисто.
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При достигането на сферата на Буда, човек няма да има такива неща от ниско
ниво; вместо това всички те ще са благородни. Той ще знае всичко, включително
мислите на биволите и конете. Но тези неща няма да му влияят и той дори няма
да иска да мисли за тях. Той ще знае всичко без да му се налага дори да генерира
мисъл.

Ученик: Как да разбера дали съм спрял на определено ниво и ако съм спрял,
как да го преодолея?

Учителят: Всъщност, причината за забавянето на вашето
самоусъвършенстване е главно в това, че не сте вложили много усилия в
изучаването на Фа и не сте били много взискателни към себе си. Обикновено
това е причината. Не можете да се отпускате в самоусъвършенстването.
Запомнете това! Погрижете се да се самоусъвършенствате до края! С такъв
необятен Фа, който дава възможност на хората да се самоусъвършенстват, това
определено няма да се проточи твърде дълго. Така че трябва да напредвате
усърдно.

Ученик: Щом Фалун Гонг е по-висш от Буда Фа, защо се нарича Фалун Буда
Фа?

Учителят: Знам какво е състоянието ви. Всъщност, вие не разбирате. Аз
съм го обяснил много ясно. „По-висш от Буда Фа” – какво е Буда Фа? Фа,
преподаден от Шакямуни е Буда Фа. А Буда Шакямуни е казал, че е имало шест
изначални Буди преди него, така че бил ли е Фа преподаден от шестте
първоначални Буди, Буда Фа? Дали Фа преподаден от бъдещия Буда, Буда
Майтрея, е Буда Фа? Тогава дали Фа преподаден от Татагатите, които са толкова
много, колкото песъчинките в река Ганг, е Буда Фа? В края на краищата какво е
Буда Фа? Може ли Буда Шакямуни да представлява всички Татагати? Не, не
може. Може ли Буда Шакямуни да представлява целия Буда Фа? Не, не може. Ще
започна с това, че човекът, който е подал тази бележка, няма ясно разбиране за
това.

Защо се нарича „Фалун Буда Фа”, също известен като „Фалун Дафа”?
Наричайки го Фалун Буда Фа улеснявам разграничаването му от днешния
будизъм. Това е просто име, което го отличава. Всъщност тези имена –
включително Фалун Дафа – са все имена сред обикновените хора, те са просто
имена, показани на хората в обикновеното човешко общество. Всъщност Фалун
Буда Фа е основата на космоса. Той е основата, която е създала всички
съзнателни същества, както и всички неща и материи в космоса.

Ученик: Има много дисциплини в самоусъвършенстването в Буда Фа.
Съществуват ли различни дисциплини за различните хора?
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Учителят: Такова понятие не съществува. Имате предвид, че трябва да се
създадат различни школи специално за различните хора? Нима искате да кажете,
че Буда Фа е толкова обикновен? Буда Фа не е създаден за човешките същества
или за да спасява хора. Будите спасяват хора, тъй като са състрадателни. Дори
Буда Шакямуни е казал, че Татагатите са толкова много, колкото песъчинките в
река Ганг и все пак Буда Шакямуни е единственият, който е дошъл. Мислите ли,
че ако Буда не ви спаси ще бъде разтревожен или ще страда заради отказа си от
това? Будите не са били създадени за хората. Нещата не стоят по този начин.

Ученик: Може ли една единствена книга на Фалун Гонг да позволи на всички
самоусъвършенстващи се да постигнат Съвършенство?

Учителят: Знам за какво сте дошли тук, но все пак ще ви го обясня. Когато
Буда Шакямуни е преподавал Фа в този свят, не е имало никакви писания.
По-късно, след като Буда Шакямуни вече не е бил на този свят, хората съставили
ръкописи от спомените си според това, което преподал Буда Шакямуни.
Несъответствието между тях било огромно – те вече не притежавали
особеностите на онова време, мястото и обстоятелствата по онова време.
Въпреки това има много хора, които са успели в самоусъвършенстването, като са
следвали такива писания. Кой може да отрече това? Всичко, което са имали, са
били тези ръкописи. Как иначе, според вас, човешките същества могат да се
самоусъвършенстват?

Ученик: Фалун Дафа е Великият Закон на Космоса, тогава защо Дафа е също
така една от осемдесет и четирите хиляди школи?

Учителят: Това е толкова, колкото хората могат да разберат. Ако им кажете
неща от по-високо ниво, те така или иначе няма да ги разберат. Всъщност,
замисляли ли сте за това: с всичкия този Буда Фа в целия космос не може да има
общо само осемдесет и четири хиляди пътя за самоусъвършенстване. Татагатите
са толкова, колкото са песъчинките в река Ганг и всеки Татагата има свои
собствени принципи на Фа, които е утвърдил и до които се е просветлил. Но
всички те принадлежат към една и съща сфера. Осемдесет и четири хиляди –
може ли да бъде ограничено до този брой? Дори 840 милиона не е адекватен
брой – има толкова много от тях! Има толкова много пътища за
самоусъвършенстване. Тогава не са ли всички тези пътища различни методи за
самоусъвършенстване, създадени от нашия Дафа – Великият Фа на космоса – за
съзнателните същества на тези нива, които им дават възможност да утвърдят и да
се просветлят до част от Фа от Дафа в различните сфери? Тогава не включва ли
това частта, която преподавам на хората в наши дни, която е просто частта от Фа,
която хората могат да разберат на своето ниво? Не е ли така? Мога да използвам
само начините и понятията, които човешките същества могат да разберат, за да
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им казвам нещата. Всъщност има повече от осемдесет и четири хиляди, или осем
милиарда, или осемдесет милиарда, или дори осем трилиона дисциплини. Те са
изключително много, но всички те са утвърдени и просветлени от Дафа. Нашият
Дафа също има своето проявление и на най-ниското ниво за обикновените хора.
Така че не се ли включват всички те? Просто използвам теорията за осемдесет и
четирите хиляди дисциплини – която е била оставена за хората от Буда
Шакямуни и която хората по света познават – за да разкрия принцип, който
хората могат да разберат и го правя, за да пробудя праведните мисли на хората.

Ученик: След това Фа-коригиране ще се случи ли отново отклонение в
космоса?

Учителят: Това не са неща, за които трябва да питате или които можете да
разберете, използвайки човешко мислене. Мога само да ви кажа, че сега Дафа
притежава способността да усъвършенства, хармонизира и поправи всичко. Така
че този Фа не може да дегенерира. (Аплодисменти).

Ученик: Често чувствам, че съзнанието ми е празно и не разбирам за какво
говорят другите. На какво се дължи това?

Учителят: Това, всъщност, е много добро състояние. Понякога, когато сме
сред обикновените хора, умовете ни стават доста пресметливи. Когато другите
леко ви засегнат или кажат неща, които не харесвате дори малко, вие незабавно
заставате нащрек и търсите неща в съзнанието си, за да се защитите и които да
използвате за контраатака. Това съвсем не е състоянието на самоусъвършенстващ
се. Тогава какво може да се направи по въпроса? Тези ваши мисли трябва да
бъдат поправени в процеса на вашето самоусъвършенстване. По време на този
период на коригиране, на вас не ви е позволено повече да използвате обичайните
си мисли, за да се защитавате и да наранявате другите. Така че, когато тази мисъл
бъде използвана отново по този начин, ще откриете, че тя вече не съществува и
съзнанието ви е празно. Нещата обикновено се случват по този начин.
Следователно, това е от полза за самоусъвършенстващият се. Целта му е да
подсили праведните ви мисли, така че да можете да се държите добре. Това е
добро явление в самоусъвършенстването.

Ученик: Унищожение се е случвало многократно в космоса. Как изглеждат
унищожените същества от високи нива и унищожените съзнателни същества?
Какво представлява пълното унищожение на тялото и душата?

Учителят: За каква концепция за космоса говорите? Умът ви не може да
проумее колко голям е космосът в действителност, така че не бихте могли да
знаете колко огромен е космосът, за който говорите. Тоест, колкото и да
разширявате съзнанието си, необятността, която можете да си представите, все
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още ще бъде изключително микроскопична. Но независимо колко голямо е то,
ако се случи унищожение в рамките на определена част от космоса, всички
животи на това ниво ще бъдат унищожени и няма да остане нищо. Това
положение се различава от онова, при което пропаднали животи биват
унищожавани поотделно. Животите унищожавани поотделно биват
унищожавани слой по слой, за да изплатят кармата си. Така че дори когато
умират, те трябва да платят кармата си, да изплатят това, което дължат. Но
експлозията в космоса е такава, че всичко се разпада мигновено и нищо не
остава. Това разбира се е ужасяващо. Иключително ужасяващо е.

Ученик: Как мога да бъда сигурен, че всяка моя мисъл се корени във Фа и в
същото време поема по среден път без да изпада в крайности?

Учителят: Всъщност бих искал да ви кажа, че не бива да го разбирате по
този начин. Щом сте в състояние да откривате собствените си недостатъци,
докато се самоусъвършенствате, или когато се сблъсквате с проблеми или
неприятности в ежедневието си, тогава вие всъщност се самоусъвършенствате.
Да бъдете способни да откриете собствените си недостатъци и впоследствие да
се справите по-добре – това е самоусъвършенстване. Що се отнася до това как да
сте сигурни, че това, което казвате, е в съответствие с Фа, и как да сте сигурни,
че всяка ваша дума и действие отговарят на стандартите на Фа, тези неща ще
дойдат естествено с вашето подобрение. Нивото на вашия шиншин естествено
ще се отразява във вашите думи и действия. Ако не обръщате внимание на
изучаването на Фа и се опитате да го направите умишлено, няма да можете да го
постигнете.

Просто ви казвам, че винаги когато правите нещо, каквото и да мислите или да
правите, трябва да можете да се самоусъвършенствате и да се справяте по-добре,
когато възникне конфликт или когато сте забелязали ваш собствен проблем. Това
е, което изисквам от вас да правите и това е най-основният метод за
усъвършенстване на Дафа практикуващите. Работата не е самоусъвършенстване,
при все това всичко, което се проявява сред обикновените хора, е отражение на
съзнанието на самоусъвършенстващия се – поведението в
самоусъвършенстването на човек ще се отрази в неговата работа. С други думи,
животът ви не е самоусъвършенстване, при все това състоянието ви в
самоусъвършенстването ще се отрази в думите, действията и начина ви на живот.
Що се отнася до поемането на средния път, когато преподавах Фа-принципите,
именно това изисквах от вас при специални обстоятелства. Например, когато
казваме, че не е добре да направим нещо, защото то уврежда Дафа, някои хора
незабавно ще отидат в другата крайност. Вие им казвате, че това също не е
правилно и тогава те отиват в другата крайност. Аз имах предвид тази ситуация.
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Ученик: Понякога отправях някои предложения към асистентите, но те
отказаха да ги приемат, намирайки си всякакви извинения.

Учителят: Може да има две причини за това. Едната е, че той мисли, че е
прав. Другата е, че (той) може да е блокиран от неща, към които е привързан. Но
не можете да кажете, че не е добър само заради това. Възможно е той да е
премахнал много привързаности, но все още се самоусъвършенства и все още
има останали привързаности на обикновен човек, така че ще има привързаности
и обикновени човешки представи. Ето защо, когато върши неща, дори когато
върши неща за Дафа, той може да прояви човешки привързаности – това е
сигурно. Ето защо съм казвал, че работата им за Дафа също е
самоусъвършенстване и те трябва да обединят своята Дафа работа с
усъвършенстването си, тъй като те също все още се самоусъвършенстват. От
друга страна вие също така не трябва да си създавате представи. Каквото и да
прави човек, то може да бъде направено добре стига да е в интерес на Дафа.
Също така вие трябва първо да се вгледате, за да видите дали имате някакви
привързаности. Когато предложението ви не е било прието, дали първо
помислихте за проблемите с другите или първо погледнахте себе си?

Ученик: Кои са трите религии, споменати в „Хон Ин”?

Учителят: В Китай това обикновено се отнася до конфуцианство, будизъм и
даоизъм. Това се отнася главно за средата в Китай.

Ученик: Ако всеки ученик трябва да постигне Съвършенство, носейки със
себе си Фалун, тогава как да разбираме явлението, отнасящо се до различни
светове на Буди и Богове в целия космос, които имат Фалун?

Учителят: Обсъдих този въпрос много отдавна. Просто този ученик не е
чел, нито е чул за него. На много хора не им е предопределено да отидат в Рая
Фалун. Фалун, който съм ви дал, е предназначен само да асимилира вашите
първоначални неща с най-доброто в космоса. След Фа-коригирането вие ще се
завърнете там, откъдето сте дошли и ще станете такива, каквито сте били – било
то Буда, Дао или Бог. Броят на хората, които ще отидат в Рая Фалун, е доста
малък. Всичко, което правя, е за да ви асимилирам с Фа на космоса.

Ученик: Религиите смятат, че са прави, но няма доказателства за това.
Фалун Гонг също не дава доказателство, че вие сте прав, но въпреки това
искате от хората да вярват във вашето учение, а не в това на другите.

Учителят: Това не е вярно. Въпреки че не сте мой ученик, нямам нищо
против да ми зададете такъв въпрос. Това е така, защото всички имат различни
мисли, когато не разбират Фа. В интерес на истината, аз не казвам, че хората
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трябва да вярват в мен. Това, което съм преподал на хората, са принципите на Фа
и общи принципи. Можете да правите каквото си поискате, щом излезете през
вратата днес, и никой няма да ви спре. Не става дума, че принуждавам някого да
го учи. Аз просто казвам на хората действителната картина на истинското
самоусъвършенстване. Що се отнася до това кой в коя школа иска да се
самоусъвършенства, това е лична работа на самия човек. Просто се опасявам, че
вие дори не сте погледнали принципите на този Фа; възможност като тази трудно
се появява дори след хиляди или десетки хиляди години. В миналото никой не е
преподавал [това, което аз ви разказах]; не е било позволено небесните тайни да
бъдат казвани на хората. Така че, аз просто ги предавам на хората. Ваша работа е
какво искате да усъвършенствате. В същото време съм казвал на хората, че в
нито една религия не съществува Бог, който да се грижи за нещата. В миналото,
когато човек се изповядвал, е можел истински да почувства, че Бог го слуша, а
понякога дори е получавал неговия отговор в съзнанието си. Сега там няма
такива. Затова се надявам, че този, който е задал въпроса, ще прочете книгата и
ще се опита да разбере за какво се говори в нея. Ние, човешките същества,
всички имаме мисли и вие всички сте знаещи. След като прочетете книгата ще
знаете дали е вярна или не.

Ученик: Трябва ли да помагам в преподаването на упражненията или трябва
да се съсредоточа върху моето собствено изучаване на Фа и практикуване? Или
трябва да правя и двете?

Учителят: Вашето подобряване и самоусъвършенстване са най-важните
неща. Разбира се, ако разполагате с време, можете да помагате на другите да
получат Фа – това е най-прекрасното нещо. Хората не осъзнават колко ужасно е
сегашното състояние, до което е достигнало човечеството. Бих казал, че не е
лошо да разказвате на другите за това и да им помогнете да станат добри хора;
дори, ако не се самоусъвършенстват, те няма да достигнат точката да бъдат
унищожени. Разбира се, още по-добре е, ако могат да се самоусъвършенстват,
тъй като това е крайната цел на това да бъдеш човек.

Ученик: Вярно ли е, че колкото по-опростен и чист е умът на човека,
толкова по-лесно е човек да разчупи тази черупка? И колкото по-далеч е човек
от природата на космоса, толкова по-трудно е да пробие през човешката
обвивка?

Учителят: Точно така е. Открих, че доста хора от бялата раса са много
чисти, най-вече тези в отдалечените селски райони. Те са наистина чисти и
непринудени. Те нямат тази или онази представа. И дори и да имат, те са много
малко и така пречките да получат Фа са малки. Това е причината Небесното око
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на много практикуващи от бялата раса да се отвори веднага щом започнат да се
самоусъвършенстват.

Ученик: Понякога наистина не разбирам какъв е смисълът на това да стоиш
в този човешки свят.

Учителят: Трябва да цените самоусъвършенстването си в този човешки свят
и да правите постоянен и усърден напредък в разбирането на принципите на Фа.
Фактът, че нищо в обикновеното общество не е привлекателно за
самоусъвършенстващите се, се дължи на това, че сферата на един
самоусъвършенстващ се е по-висока от тази на обикновен човек. Може да
чувствате, че не искате да стоите тук, в това човешко място, и да мислите, че това
е безсмислено – това може да се случи. Но ако осъзнавате, че този период от
време е такава безценна възможност за самоусъвършенстване и за връщане
обратно горе, и наблегнете на самоусъвършенстването в Дафа, тогава няма да
имате това чувство.

Това са всички въпроси, на които ще отговоря. Първоначално конференцията
трябваше да продължи ден и половина. Беше добавено известно време следобед,
за да мога да отговоря на още няколко въпроса. Смятам, че конференцията като
цяло беше доста успешна. Благодарение на тази конференция всички вие
определено се подобрихте в различни отношения и ще можете да използвате това
като импулс след конференцията, за да бъдете дори още по-усърдни и да се
справяте по-добре. Това е целта на тази Фа конференция – истинската цел на
тази наша конференция е да помогне на всички да се подобрят. Иначе тя ще бъде
просто формалност. Определено няма да си позволим да изпадаме във
формалности. Никаква формалност не може да позволи на човек да се
усъвършенства или да подобри съзнанието си.

Като изучавате Фа заедно, всички вие можете да откриете собствените си
недостатъци и да видите как другите се самоусъвършенстват в сравнение с вас.
Надеждата ми е, че ще бъдете по-усърдни с този импулс и ще постигнете
Съвършенство по-бързо.

Тъй като всички въпроси, на които отговорих тук, са свързани със
самоусъвършенстването на различни нива, те са на доста високо ниво за
обикновен човек. Разбира се, вашето разбиране също е ограничено. Има някои
неща, които вероятно няма да можете да приемете напълно. Но независимо от
всичко, фактът, че сте дошли на тази конференция, е много вероятно да се дължи
на предопределена връзка. Няма да ви навреди да разгледате книгата. Ако я
четете, без да се придържате към някакви представи, може би ще сте способни
видите и разберете много, много неща. Защо има толкова много хора, които се
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самоусъвършенстват? Само поради тази причина би трябвало да обърнете
внимание на този факт и да откриете каква е истинската причина. Хората
притежават съзнания и способността да разсъждават. Днешните хора дори са
доста добре осведомени. Можете да хвърлите един поглед и да анализирате и да
откриете за себе си дали е добро или лошо, истинско или фалшиво. Никой не е
принуждавал или нареждал на някого от практикуващите, седящи тук, да дойдат
да изучават. Всички те се самоусъвършенстват по собствена воля и могат
истински да се самоусъвършенстват в Дафа. Ето защо нашата Фа конференция
успя да се проведе днес. Мисля, че тази Фа конференция беше доста успешна и
се надявам, че ще бъдете по-усърдни, след като се приберете вкъщи. Благодаря
на всички ви! (Аплодисменти).
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